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Osniva~ i izdava~: Gradska op{tina Savski venac
Izlazi tromese~no
Priprema i ure|uje Slu`ba za informisawe:
Du{ko Antoni}, glavni i odgovorni urednik,
Sne`ana Mikavica i Branka Mari} (novinari),
\or|o Vukoje (foto-reporter), Biqa [orak (sekretar)
Savet za informisawe: Ranko Beqinac (predsednik),
Nata{a Milovanovi}, Milo{ Kova~evi},
Dragoqub Nikoli} i Milan Avramovi}
Priprema za {tampu: Velimir Brankovi}
[TAMPA: [tamparija „Politika A. D.”
Adresa redakcije: Kneza Milo{a 69
Tel: 2061-889, 2061-884, 2061-887 • Tel/faks: 2643-490
E-mail: redakcijasv@savskivenac.org.yu

Sve informacije vezane za gasifikaciju,
izvode iz mati~nih kwiga, komunalne teme,
ostvarivawe svojih prava i druge odgovore na pitawa 
iz delokruga op{tine gra|ani mogu dobiti
u Op{tinskom KOL-CENTRU, tel: 306-74-69 i 306-74-73
ili preko E-MAIL-a: milovanovic@savskivenac.org.yu

Informacije o Gradskoj op{tini Savski venac
mo`ete na}i i na Veb-sajtu: www.savskivenac.org.yu
Ako, putem SMS poruke, `elite da postavite pitawe
predsedniku op{tine – u tekstu poruke otkucajte
SV, razmak, tekst poruke, i po{aqite na broj 6633
(va`i za 063, 064 i 065)
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SKUP[TINA OP[TINE

Na sednici Skup{tine op{tine Savski
venac odbornici su usvojili novu Odlu-
ku o op{tinskoj upravi gradske op{ti-

ne Savski venac. Kako je re~eno u obrazlo`e-
wu ove odluke, razlozi za weno dono{ewe sa-
dr`ani su u potrebi potpunijeg, preciznijeg i
celishodnijeg regulisawa rada op{tinske up-
rave gradske op{tine Savski venac, u skladu
sa konceptom nove organizacije op{tinske up-
rave i potrebe smawewa broja zaposlenih u
woj, a koja je bazirana na analizi dosada{weg
funkcionisawa, kao i preporuci Gradske ko-
misije za utvr|ivawe kriterijuma broja zapo-
slenih u gradskim op{tinama.

Novom odlukom obrazovano je {est odeqe-
wa i dve stru~ne slu`be, {to je u odnosu na po-
stoje}u odluku smawewe za dve stru~ne slu`-
be. Odlukom se ukida Slu`ba za zajedni~ke
poslove, ~iji }e se poslovi u okviru posebnog
odseka, delom obavqati u Odeqewu za finan-
sije i javne nabavke, a delom u Slu`bi za in-
formacione tehnologije i tehni~ku podr{ku,
kao i Slu`ba za informisawe, ~iji }e se po-
slovi obavqati u okviru posebnog odseka u
Odeqewu za dru{tvene delatnosti, informi-
sawe i mesnu samupravu. Ovo smawewe povla-
~i i smawewe rukovode}ih radnika, odnosno
postavqenih lica, {to je tako|e bila prepo-
ruka Gradske komisije.

Novom odlukom zadr`an je broj odeqewa, a
novina u odnosu na postoje}u odluku je prome-
na, odnosno pro{irewe, nadle`nosti Odeqe-
wa za finansije i u skladu sa tim je i prome-
na naziva ovog odeqewa, u Odeqewe za fi-
nansije i javne nabavke, u kome se pored po-
stoje}eg Odseka za buxet i trezor obrazuju jo{
dva odseka (za finansijske poslove i za jav-
ne nabavke, osigurawe i investicije).

Pro{irena je i nadle`nost Odeqewa za
dru{tvene delatnosti, kome je u skladu sa tim
promewen i naziv u Odeqewe za dru{tvene
delatnosti, informisawe i mesnu samoupra-
vu, u kome je pored postoje}ih, obrazovan i Od-
sek za informisawe u kom }e se obavqati po-
slovi dosada{we Slu`be za informisawe.

U Odeqewu za imovinsko-pravne i stambene
poslove novom odlukom objedini}e se poslovi
do sada obavqani u okviru posebnih grupa za
imovinsko-pravne i stambene poslove.

U Odeqewu za op{tu upravu, umesto ranije
obrazovanih grupa poslova za radne odnose i
poslova pravne pomo}i, obrazuje se Odsek za
op{te-pravne poslove, u okviru koga }e se
obavqati ti poslovi.

U Slu`bi za stru~ne i administrativne po-
slove, formirana je nova grupa poslova – gru-
pisana kao Kabinet predsednika op{tine.

Nakon obrazlo`ewa Nenada Preli}a, na-
~elnika Op{tinske uprave, o Predlogu nove
Odluke o organizaciji OU, odbornici, me|u
kojima ovoga puta nije bilo Odborni~ke grupe
SRS, jednoglasno su usvojili novu Odluku.

Izmena odluke o Buxetu za 2006.

Tre}om ovogodi{wom izmenom Odluke o bu-
xetu op{tine Savski venac za 2006. godinu,
ukupno planirani obim sredstava uve}ava se
za iznos transferisanih sredstava iz buxeta
Grada (47.156.069,64 dinara) i iz buxeta Re-
publike (20.000 dinara) i po osnovu ostvare-
nih donacija (25.000 dinara).

Odlukom o obimu sredstava Grada i grad-
skih op{tina za 2006. godinu, op{tini Savski
venac opredeqena su sredstva iznad okvira
u iznosu od 59.474.000 dinara. Za realizaciju

ukupnog obima sredstava GO Savski venac ba-
lansirani su prihodi u planiranim iznosima
koje nije mogu}e realizovati, usled izmene
Odluke o op{tinskim administrativnim tak-
sama i zbog problema sa postavqawem kioska
(smaweni prihodi uslovili su mawe raspolo-
`ivih sredstava za ovu namenu). 

Obim sredstava iznad kalsi~nog okvira ko-
riguje se i iznosi 12 miliona dinara, a sa ko-
rekcijom namene (rashoda), korigovan je i plan
ostvarewa prihoda.

Privremeno finansirawe

„Do dono{ewa Odluke o buxetu Gradske op-
{tine Savski venac za 2007. godinu, a najka-
snije do 31. marta 2007. godine, vr{i}e se pri-
vremeno finansirawe na osnovu rasporeda
prihoda iz Odluke o buxetu GO Savski venac.”

Ovako glasi ~lan 1. Odluke o privremenom
finansirawu op{tine Savski venac za peri-
od januar-mart 2007. godine, koju je doneo, a za-
tim o woj informisao odbornike, Tomislav
\or|evi}, predsednik SO, a sve u skladu sa
odlukama o privremenom finansirawu Repu-
blike i Grada.

Privremeno finansirawe na osnovu ~lana 1
ove odluke utvr|uje se u iznosu od 77.792.229
dinara. Korisnici buxetskih sredstava Op-

{tine mogu preuzimati obaveze samo u okvi-
ru prostora za kori{}ewe buxetskih sred-
stava koji je utvr|en na osnovu Odluke i pro-
pisanih kvota za perid privremenog finan-
sirawa.

Prihodi i primawa koja se ostvare i rasho-
di i izdaci koji se izvr{e u periodu privre-
menog finansirawa, sastavni su deo Odluke o
buxetu, a Odluka }e se primewivati od 1. ja-
nuara 2007. godine. S. Mikavica

Nova Op{tinska uprava ima}e {est odeqewa i dve stru~ne slu`be
• Usvojena i Odluka o izmeni i dopuni Odluke o buxetu Gradske
op{tine Savski venac za 2006. godinu • Predsednik op{tine doneo
odluku o privremenom finansirawu

TRANSFERI IZ BUXETA GRADA
Re{ewem gradona~elnika, 1. avgusta je odobren i upla}en transferod 7.882.012 di-

nara za pokri}etro{kova izvo|ewa glavnog projekta „Hajd-parka”, dopunu rekonstruk-
cije parka „Umetni~ka staza”i izradu projekta.

Sekretarijat za inspekcijske poslove Grada Beograda odobrio je u junu prenos 500.000
dinara po zahtevu za dodelu sredstava za prinudno izvr{ewe re{ewa komunalnih in-
spektora. Po~etkom novembra, odobren je transfer sredstava u iznosu od 503.734,86 di-
nara za izradu projekta i zelene skulpture „@irafa”. Tokom istog meseca, odobren je
prenos sredstava od 38.220.322 dinara, za pokri}e dogradwe i rekonstrukcije DKC „Maj-
dan”. Polovinom decembra, iz sredstava buxeta Grada, odobrena je donacija od 50.000
dinara za pokri}e tro{kova obele`avawa Me|unarodnog dana lica sa invaliditetom.

Sednica SO Savski venac, 25. decembarSednica SO Savski venac, 25. decembar

USVOJENA ODLUKA
O OP[TINSKOJ UPRAVI
USVOJENA ODLUKA
O OP[TINSKOJ UPRAVI
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NOVOGODI[WE IZJAVE

Kao „sre}u u nesre}i” – pozitivnim smatram i to {to je Vojislav [e{eq dostavio svoj
testament i tako nam dao „smernice”, koje normalnim qudima jasno govore kuda bi nas
odvela wegova politika. Jednostavno, svima je jasno da normalni qudi moraju da uzmu
stvar u svoje ruke i sa~uvaju pamet i energiju za boqe sutra.

NA KRAJU OVE GODINE @ELEO BIH DA GRA\ANIMA
SAVSKOG VENCA PO@ELIM SRE]NE PRAZNIKE

I MNOGO LEP[U I USPE[NIJU 2007.

– Dok se mi u lokalu bavimo ekologijom Re-
publi~ka vlada ve} godinama gura pod te-
pih Pan~evo i Beograd koji je ni{ta mawe
zavijen u oblak koji nas sve zajedno davi.

– Istovremeno u Muzeju 25. maj imali smo
izlo`ene posmrtne ostatke, uz kult primi-
tivizma i tminu iz sredweg veka. Sahrana
kao intiman porodi~ni ~in iskori{}ena je
u politi~ke svrhe na najgori mogu}i na~in.

– Jo{ uvek na nivou republike nije za`i-
veo centralni sistem verifikovawa elek-
tronskog potpisa.

– (Biv{i) Ministar Mla|an Dinki} koji,
demago{ki izjavquju}i da plate radnika u
upravi, zarad borbe protiv korupcije, mora-
ju biti pristojne, istovremeno dekretom
smawuje plate onima u toj istoj upravi koji
odli~no obavqaju svoj posao.

– I pored dobre voqe organizatora BI-
TEF-a da jedna od predstava bude igrana u
Kabareu „Rouz”, kako bi razbili negativan
imix tog prostora, u tome nismo uspeli.

– Puno mladih, kulturnih, obrazovanih i
talentovanih, za ~ije je obrazovawe ova
zemqa mnogo dala, i daqe u nesmawenom
broju svaki dan stoji ispred ameri~ke, ka-
nadske i drugih ambasada, ~ekaju}i iseqe-
ni~ke vize, jer nismo sposobni da svet do-
vedemo u Srbiju i zato najboqi iz Srbije
odlaze u svet.

– Koncert Cece Ra`natovi}, onaj na U{}u
ili ovaj koji se najavquje, svejedno, sa svim
negativnim konotacijama koje ona svojim ime-
nom i delom nosi, kulturolo{ka je katastro-
fa prvog reda, koja pod geslom „hleba i iga-
ra” mladima i daqe nudi najgore sadr`aje
„kulturne politike” iz mra~nih devedesetih.

– Centralne gradske op{tine nemaju go-
tovo nikakvu samostalnost u re{avawu i
kreirawu svog buxeta, u okviru nadle`no-
sti koje su im oduzete po~etkom devedese-
tih. Iako se godinama sprema i najavquje
jo{ uvek nema Zakona o glavnom gradu.

Tomislav \or|evi},
predsednik op{tine

[TA JE BILO
POZITIVNO
I NEGATIVNO
U 2006. GODINI

• I pored svih problema sa gasifikacijom
Dediwa, Sewaka i Top~iderskog brda, zahva-
quju}i Mihoqskom letu, planirano se zavr{a-
va i za nekoliko dana ima}emo sve na Dediwu
kompletirano.

• Odradili smo dobar posao s Muzejom kra-
qa Petra, o`iveli jednu kulturno-istorijsku
znamenitost i spektakularnim otvarawem gra-
du ponudili jedan novi kulturni prostor.

• Uvodimo elektronsku upravu i tehonolo-
{ki smo opremqeni da u najudaqenije delo-
ve sveta {aqemo potrebna dokumenta.

• I pored plata smawenih ~ak za 45 proce-
nata op{tinski slu`benici rade ne naru{a-
vaju}i nivo usluga prema gra|anima.

• Aktivnost galerija na Savskom vencu, pre-
zentacija Beograda u Veneciji, na{a saradwa
sa Fakultetom likovnih umetnosti, ulica va-
jara u Hajd parku, otvarawe Italijanskog kul-
turnog centra.

• Sredstva koja smo, za dobro pripremqen
projekat, od grada dobili za „Majdan”, u kom
}emo ve} u januaru-februaru imati otvoreno
klizali{te.

• Na{a sve boqa saradwa sa diplomatskim
korom, uz ~iwenicu da na op{tini imamo pre-
ko 30 ambasada i da nas uva`avaju kao ozbiq-
nog ~inioca, koji svetu prezentira na{u otvo-
renost za saradwu, dokaz je da i mali, poput
nas, mogu da u~ine ne{to, da doka`u da mo-
`emo...

• Dosta sjajnih rok-koncerata tu kod nas, u
SKC-u i drugde u gradu, na kojima sviraju naj-
boqi doma}i i bendovi iz EX YU, kao i brojna
kultna svetska imena. I bilo koja vrsta roka,
bluza ili xeza da je u pitawu – sve je puno le-
pe, kulturne i `eqne publike, kojom su svi go-
sti listom odu{evqeni.

• Na Savskom vencu su ura|eni poslovi od
ogromnog zna~aja za Beograd: Nemawina i Sa-
rajevska ulica, Autokomanda, s kojima nam je
`ivot u gradu i boqi i lep{i. 

REFERENDUM NA
SAVSKOM VENCU
Na referendum za usvajawe novog Usta-

va Srbije, održan 28. i 29. oktobra,
iza{lo je 23.218 gra|ana Savskog venca,
ili 51,64 %, od ukupno 44.961 upisanog u
bira~ki spisak. Za novi Ustav Srbije je
glasalo 22.414 gra|ana, ili 49,85 %, pro-
tiv je bilo 635 gra|ana, ili 1,41 %, a ne-
važe}ih listi}a je bilo 162 ili 0,36 %.

Gledano po bira~kim mestima, kojih je
bilo 37, nadpolovi~na ve}ina onih koji
su glasali „Za” bila je na 17, dok je na
preostalih 20 izbornih mesta nedostaja-
lo po nekoliko (negde samo jedan) od ukup-
no 67 nedostaju}ih glasova, koliko je jo{
trebalo da bi Ustav bio usvojen na ni-
vou op{tine. 

Glasawe je pro{lo u najboqem redu, a
radnici koji su se u tome najvi{e angažo-
vali, posebno oni iz Odeqewa za op{tu
upravu, kao i iz Službe za zajedni~ke po-
slove i mesnih zajednica, pohvaqeni su
od na~elnika Op{tinske uprave.

UVID U BIRA^KI
SPISAK

Obave{tavaju se gra|ani Savskog
venca da mogu izvr{iti uvid u bira~ki
spisak i tra`iti upis, brisawe, izmenu,
dopunu ili ispravku bira~kog spiska.

Uvid u bira~ki spisak se mo`e izvr-
{iti svakog dana, osim nedeqom, u vre-
menu od 8,00 do 16,00 ~asova, u zgradi SO
Savski venac, Ulica kneza Milo{a 69, na
prvom spratu, kancelarija broj 17, ili u
prostorijama mesnih zajednica na kojima
gra|ani stanuju.

Sa sobom je potrebno poneti na uvid
li~nu kartu ili drugu ispravu sa kojom
se dokazuje identitet.

Od progla{ewa izborne liste pravo
na uvid i na podno{ewe zahteva za iz-
menu bira~kog spiska ima i podnosilac
izborne liste, po istom postupku po ko-
me to pravo imaju i gra|ani.

Rok za proveru bira~kih spiskova je
5. januar 2007. do 24 ~asa, kada }e Odeqe-
we za op{tu upravu GO Savski venac re-
{ewem zakqu~iti bira~ki spisak.

Po zakqu~ewu bira~kog spiska, gra-
|ani i podnosioci progla{ene izborne
liste mogu zahtevati od Drugog op{tin-
skog suda, kome se zahtevi podnose naj-
kasnije do 18. januara 2007. godine, da u
vanparni~nom postupku donese odluku
o upisu, brisawu, izmeni i dopuni u bi-
ra~kom spisku. Odluku Drugog op{tin-
skog suda izvr{ava Republi~ka izborna
komisija.

Zavod za informatiku i statistiku je
omogu}io gra|anima Beograda i da preko
interneta na adresi www.zis.beoland. com
i www.zis.bg.gov.yu provere svoje podat-
ke o upisu u Bira~ki spisak koji se vo-
di jedinstveno za svih 17 beogradskih
op{tina.
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NOVOGODI[WE IZJAVE

Tokom 2006. godine u potpunosti je za`i-
vela nova „organizaciona {ema” u radu
organa op{tine Savski venac, koju smo

usvojili tokom prethodne godine. Realizova-
na su i neka nova kadrovska re{ewa, posebno
u Odeqewu za gra|evinske i komunalne poslo-
ve, Odeqewu za imovinsko-pravne, a delimi-
~no i u Odeqewu za inspekcijske poslove i
izvr{ewa.

Novoformirano Odeqewe za dru{tvene de-
latnosti i mesnu samoupravu je tokom ove go-
dine u potpunosti odgovorilo zadacima koji su
bili razlog wegovog formirawa. Kroz reali-
zaciju tih zadataka, u mnogo ve}oj meri nego
ranije se iza{lo u susret socijalnim, humani-
tarnim i kulturnim potrebama `iteqa Sav-
skog venca. Organizovan je ~itav niz tribina
sa razli~itim temama, uspostavqena saradwa
sa {kolama, pa su |aci u okviru nastave gra-
|anskog vaspitawa dolazili u Op{tinu gde su
se na neposredan na~in upoznavali sa radom
op{tinske uprave. Realizovana je akcija „Za
~ist Beograd” (~i{}ewe Hajd-parka i prioba-
qa Save), a organizovana su i predavawa iz
ekologije i za{tite zdravqa stanovni{tva.
Zna~ajan kulturni doga|aj je predstavqao i
po~etak revitalizacije Muzeja Kraqa Petra,
a tokom ~itave godine u op{tinskoj sali na
prvom spratu, organizuju se izlo`be, humani-
tarne ve~eri i razne priredbe. U svim tim ak-
cijama u~estvovala je i Slu`ba za informi-
sawe, koja ne samo da izdaje sjajan op{tinski
Informator, nego, rade}i i ~itav niz drugih
poslova, sve vi{e poprima osobine dobre in-
formativne, pa i marketin{ke agencije.

Ovde posebno moram da naglasim da sve ove
poslove ne bi bilo mogu}e organizovati i spro-
vesti da nije bilo timskog rada i nesebi~nog
zalagawa svih zaposlenih, gde moram da izra-
zim posebno zadovoqstvo u radu sa takvim ko-
legama i u takvom kolektivu.

Pri kraju je projekat unosa u elektronski
oblik podataka iz mati~nih kwiga ro|enih za-
kqu~no sa 60. godi{tem, a projekat izdavawa
besplatnih izvoda za pred{kolsku, {kolsku i
studentsku omladinu, kojih smo u maju i junu iz-
dali preko 20.000, nastavi}emo i daqe, po ve}
uhodanoj {emi.

Za proteklu, 2006. godinu bilo je planira-
no da se uredi prvi sprat op{tinske zgrade u
Kneza Milo{a 69, gde gra|ani prijavquju novo-
ro|ene bebe (znamo da se 80 odsto beograd-
skih beba ra|a ba{ na op{tini Savski venac).
Na{u `equ da taj op{tinski sprat uredimo,
tako da za mlade roditeqe bude praznik kad
do|u da prijave svoju decu, zbog nedostatka
novca nismo mogli da ostvarimo u ovoj godi-
ni. Zato smo projekat adaptacije tog prostora
dostavili Gradu, kako bi nam nadle`ni grad-
ski organi odobrili sredstva da se to uradi
u prvoj polovini 2007. godine. Što se mene
ti~e, to bi i bio jedan od glavnih zadataka za
narednu godinu, ~ime bi se kvalitet usluga
prema gra|anima podigao na vi{i nivo, {to
oni svakako i zaslu`uju.

Ono {to tako|e planiramo za narednu godi-
nu, a ~ime }emo doprineti da se gra|ani prijat-

nije ose}aju kada dolaze u svoju op{tinu, je da
zaposlene koji rade na {alterima i svakodne-
vno su u neposrednom kontaktu sa gra|anima,
obu~emo u prikladne slu`bene uniforme, ~i-
me }emo znatno poboq{ati i radni ambijent.

Posao oko tehni~ke opremqenosti i kompju-
terizacije Op{tine je skoro zavr{en. Trenut-
no je oko sto ra~unara u mre`i, a da bi se ~i-
tav proces kompjuterizacije op{tinske upra-
ve zavr{io i zaokru`io, potrebno je jo{ oko
15-ak kompjutera. Nismo uspeli da zavr{imo,

a planirano je za ovu godinu, umre`avawe me-
snih zajednica. Od tog projekta ne odustajemo
i trudi}emo se da to u~inimo u 2007. godini,
kako bi gra|anima i na taj na~in bili na uslu-
zi. Tako|e, `eqno i{~ekujemo dono{ewe Zako-
na o glavnom gradu, koji }e kona~no defini-
sati nadle`nosti gradskih op{tina i na taj
na~in omogu}iti da op{tine iza|u u susret
istinskim potrebama svojih `iteqa. 

U drugoj polovini ove godine, a prema pre-
poruci Gradske vlade, pristupili smo drugoj
fazi reorganizacije i reforme dr`avne upra-
ve, tako da }e u narednoj godini za`iveti, no-
va i po malo izmewena organizaciona {ema.
Isti~em i ovoga puta da smo jedna od prvih
gradskih op{tina koja je sprovela reorganiza-
ciju rada op{tinske uprave i da smo broj za-
poslenih od po~etka reforme, ukqu~uju}i i
radnike koji }e oti}i nakon zavr{etka druge
faze, smawili za oko 40. Pored toga, svi na-
{i radnici koji nisu imali polo`en stru~ni
ispit u organima dr`avne uprave u ovoj i pro-
tekloj godini su tu obavezu zavr{ili.

Ono {to bi bila strategija rada op{tinske
uprave za narednu godinu, je pove}awe kvali-
teta rada zaposlenih, sa te`wom da Uprava
postane istinski servis gra|ana. Da bismo taj
ciq u potpunosti ostvarili neophodno je da
zaposleni, koji posle svih reformskih zahva-
ta ostanu da rade u op{tinskoj upravi, budu
pla}eni na adekvatan na~in za svoj posao. Jer,
ukoliko tra`imo od radnika odgovornost za
wihov rad, na{a obaveza je da im omogu}imo
da budu odgovaraju}e pla}eni i nagra|eni.

Kao na~elnik Op{tinske uprave svim gra-
|anima Savskog venca `elim sre}ne Novogo-
di{we i Bo`i}ne praznike.

Nenad Preli}, na~elnik Op{tinske uprave:

U SUSRET GRA\ANIMA

Jo{ jedna godina je za nama. Probudili smo se u novoj dr-
`avi, prekinuti su pregovori sa Evropskom unijom, donet je
Ustav koji je zamenio anahroni, u{li smo u Partnerstvo za
mir, potpisan je CEFTA sporazum i raspisani su Republi~ki
izbori. Izre~ena je presuda na su|ewu za ubistvo Ivana Stam-
boli}a i poku{aj atentana u Budvi, gde je prvi put u zavr{noj
re~i tu`ioca i obrazlo`ewu presude jasno nazna~ena uloga
prvog ~oveka nekada{weg re`ima. Za samu op{tinu ovo je bi-
la godina u kojoj su nastavqeni projekti koji nas svrstavaju
u red najboqih i najefikasnije organizovanih op{tina.

Pred vratima je 2007. – godina novih izazova, koja zapo~i-
we izborima koji bi trebalo da jasno odrede evropsku budu}-
nost, za kakvu se gra|ani na{e op{tine itekako zala`u. I daqe }e dominirati krupne
dr`avne teme, ali mi }emo dati sve od sebe da one stvari koje su lokalnog zna~aja i
koje nam `ivot ~ine lep{im i lak{im, stavimo u prvi plan. To }emo uraditi zajedno, a
pravce }emo definisati u direktnim razgovorima i javnim raspravama, kakvih je bilo
u prethodnoj godini. Op{tinski informator }e stizati do svih po{tanskih sandu~i}a
i jo{ vi{e }emo koristiti mogu}nosti na{eg kol-centra i elektronske komunikacije.
Samo ako su gra|ani dobro informisani mogu da na pravi na~in uti~u na odluke koje
se donose, a to je na{ nedvosmisleni ciq.

Svim gra|anima op{tine Savski venac `elim sve najlep{e u Novoj 2007. godini, a
vernicima sre}ne Bo`i}ne praznike.

MILO[ KOVA^EVI], glavni stru~wak za medije i nevladine organizacije

DDOOLLAAZZII    GGOODDIINNAA NNOOVVIIHH IIZZAAZZOOVVAA

Predlog idejnog re{ewa ure|ewa prostorija za prijavu novoro|enih beba



SAVSKI VENAC  · 7DECEMBAR  2006.

NOVOGODI[WE IZJAVE

DU[KO TOMA[EVI],
zamenik predsednika op{tine

i Op{tinskog ve}a, direktno anga`ovan
na poslovima tehnolo{ke modernizacije

UNAPRE\ENO
FUNKCIONISAWE
MATI^NE SLU@BE

– U 2006. smo postigli zadovoqavaju}i nivo opremqenosti op-
{tinske uprave ra~unarima za korisnike (zaposlene) i obezbe-
dili pouzdano i bezbedno funkcionisawe u mre`nom okru`ewu
baziranom na Microsoft platformi. Unapre|eno je i funkcioni-
sawe mati~ne slu`be, povezane sa ZIS-om, elektronske pisar-
nice, softvera za buxet i kwigo-
vodstvo... Tokom 2007. godine prio-
riteti }e biti:

a) daqe poboq{awe veze sa ZIS-
-om, vrlo verovatno i kroz prela-
zak na novo, savremenije tehni~ko
re{ewe,

b) me|usobna integracija posto-
je}ih i uvo|ewe novih intranet ap-
likacija koje }e ubrzati, pojedno-
staviti i poboq{ati obavqawe po-
slovnih procesa u op{tinskoj up-
ravi, prvenstveno u oblasti uprav-
qawa dokumentima i tzv. „alata za
saradwu” (colaboration tools),

c) unapre|ewe usluga baziranih
na savremenim tehnologijama pre-
ma gra|anima

– Posle prvobitnih pote{ko}a koje se uvek javqaju prilikom
uvo|ewa novih tehnologija i promena na~ina rada, postoji pri-
metno poboq{awe u tome kako su zaposleni prihvatili ove no-
vine. Uspe{no uvo|ewe svake nove aplikacije podrazumeva i
adekvatnu obuku zaposlenih. To }e se nastaviti i 2007. godine,
naro~ito kada je u pitawu sama slu`ba za IT.

– Planirali smo i opremawe mesnih zajednica ra~unarima,
kao i wihovo umre`avawe. Za sada smo se orijentisali na mesne
zajednice „Top~idersko brdo – Sewak” i „Zeleni venac”. Namera
op{tine je da ceo Savski Venac ima savremenu mesnu samoupra-
vu koja funkcioni{e tako da gra|anima omogu}ava lak{e i br`e
obaqawe poslova i da na pravi na~in ostvaruje kontakt sa wi-
ma. Dve pomenute mesne zajednice samo su pokazateq u kom sme-
ru treba razvijatu mesnu samoupravu, da bi do{li do evropskih
standarda u toj oblasti.

RADMILA STAWEVI],
zamenik na~elnika Op{tinske uprave

U SLU@BI
KULTURNIH

IDEALA
– Koliko smo bili uspe{ni u ovoj godini u sprovo|ewu ino-

vativnih modaliteta bavqewa kulturom na lokalnom nivou,
gra|ani }e dati svoju ocenu. Savski venac je jedini me|u grad-
skim op{tinama usvojio Program kulturne politike. U okviru
toga su odr`ane brojne manifestacije iz oblasti nauke i kultu-
re. Pa`wu bih zadr`ala na dve izu-
zetno pose}ene tribine. Prva je bi-
la posve}ena nedeqnom politi~-
kom listu „Dekokratija”, ~iji je pr-
vi i jedini urednik bio Milan Grol.
U diskusiji koja je na tu temu vo|e-
na, bilo je re~i o istoriji politi-
~kih stranaka, u svetlu politi~-
kog pluralizma, kao postulata de-
mokratije do dana{wih dana.

– Druga tribina je bila posve}e-
na Evropi, evropskim identiteti-
ma i integracijama. Razgovaralo se
o Evropi, u svetlu evropologije, tj.
Evropi kao arhe-evropskom mi{-
qewu, naporima i mogu}nostima na-
{e integracije, sa kvalitetom ve}
pro`ete kulture i umetnosti freskoslikarstva i kamene pla-
stike Visokih De~ana. To je raison d'etre.

– Zadovoqna sam rezultatima saradwe sa kolegama na projektu
spa{avawa kulturne ba{tine – Muzeja kraqa Petra Prvog. Ispra-
vili smo to svetogr|e. Sada je potrebno dosta sredstava za fizi-
~ku revitalizaciju objekta i jo{ vi{e entuzijazma, znawa i ener-
gije, da ovo istorijsko i kulturno zdawe postane centar, u okviru
koga }e se realizovati programi najvi{ih kulturnih vrednosti.

– U teku}oj godini iz objektivnih razloga nismo uspeli da pri-
redimo predavawe o Beogradu, kao multinacionalnoj, multi-
kulturolo{koj i multikonfesionalnoj sredini. @ao mi je zbog
toga, ali godina je pred nama i nove ideje i projekti su tu. 

– U 2007. godini nas o~ekuju mnogobrojne politi~ke aktivnosti,
ali kada se sve zaboravi, ostaje kultura – najimpresivniji vid
~ovekovog pregala{tva. Ovu istinu Slobodan Jovanovi} je izra-
zio re~ima: „^im se ~ovek uzdigne ne{to malo iznad nacionalnog
egoizma, wemu postane jasno da nacija, sama sobom, ne predstavqa
ono {to u filizofiji zovu ’vrednost’. Vrednost joj mogu dati
samo op{ti kulturni ideali kojima bi se ona stavila u slu`bu.”

– Demokratska vlast na Savskom vencu je u 2006.
godini dobro funkcionisala i, mislim da je to op-
{ti utisak, dobro obavqala svoj posao. Svi poslo-
vi su demokratski, transparentno i kvalitetno ura-
|eni, tako da mislim da mo`e da poslu`i kao pelcer
za budu}u republi~ku vlast.

[to se Skup{tine op{tine ti~e odr`ali smo pet
sednica, na kojima je usvojeno 13 va`nih odluka za
funkcionisawe op{tine, od onih uobi~ajenih i re-
dovnih, poput odluka o buxetu, do odluka o obrazo-
vawu Komisije za rodnu ravnopravnost, o obrazova-
wu Odbora za obnavqawe Muzeja kraqa Petra Prvog,
o uspostavqawu saradwe sa skopskom op{tinom „Aero-

drom” i drugih, koje predstavqaju su{tinsku novinu
u `ivotu op{tine.

U dolaze}oj 2007. o~ekujem da }e zakonodavna vlast
doneti set zakona koji }e poboq{ati funkcionisawe
lokalne samouprave, pre svega Zakon o imovini lokal-
ne samouprave i Zakon o gradu Beogradu.

U novoj godini `eleo bih da op{tinska vlast i da-
qe ovako dobro radi i nadam se da }e i posle pred-
stoje}ih lokalnih izbora na vlasti opstati jedan de-
mokratski koalicioni blok, ~iji se rad u prethodnom
mandatu pokazao kao izuzetno dobar.

Svim gra|anima Savskog venca `elim sre}ne Novo-
godi{we i Bo`i}ne praznike!

Dra`en Majstorovi}, sekretar Skup{tine op{tine

PELCER ZA REPUBLI^KU VLAST
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SMIQKA MIJAILOVI], ~lan Ve}a, zadu-
`ena za socijalna pitawa i dru{tvene de-
latnosti:

– Ve}e je tokom 2006. godine odlu~ivalo o
mnogobrojnim socijalnim davawima. Pomagalo
se pojedincima, ali i brojnim udru`ewima. Ne-
ki su dobijali jednokratne pomo}i, dok su ne-
ka udru`ewa u{la u program pomo}i. Ono {to
mi je posebno drago je da se po~elo vi{e raz-
mi{qati o invalidima i to ne samo kako im
dati pomo}, ve} i kako ih {to vi{e ukqu~i-
vati u rad i sve tokove `ivota. Ove godine

smo puno trenutnih pomo}i pru`ali i licima
romske nacionalnosti.

Posebna pa`wa se posve}uje starim licima,
kojima pored konkretne materijalne pomo}i
treba priu{titi i razgovor i malo pa`we.
Sara|ujemo i sa Centrom za socijalni rad, ko-
ji ima kompletno stawe onih kojima je potreb-
na materijalna pomo}. Trudimo se da pomogne-
mo svima koji nam se obra}aju, u skladu sa fi-
nansijskim mogu}nostima. Po`elela bih da u
Novoj 2007. godini bude {to mawe onih kojima
je pomo} potrebna, a mi }emo se truditi i da-
qe da poma`emo koliko mo`emo.

DUŠAN DIN^I], ~lan Ve}a zadu`en za
pravne poslove:

– U 2006. godini je kona~no re{eno pitawe
„Pionirskog centra” u Majdanu. Od januara
2006. godine nova ustanova koja nastavqa tra-
diciju starog Centra je zvani~no po~ela sa ra-
dom. Regulisani su i odnosi sa zakupcem dela
prostorija koji je sveden na najmawu mogu}u
meru i na taj na~in je stvorena mogu}nost za
kompletnu rekonstrukciju Centra. Istovreme-
no je re{eno pitawe domarskog stana koji je
raseqen pa je dugogodi{wem domaru re{eno
stambeno pitawe i omogu}en miran odlazak u
penziju i oslobo|en je prostor za budu}e aktiv-
nosti Centra. Novim stambenim pravilnikom,
koji je usvojila Skup{tina, je na boqe reguli-
sano kori{}ewe stambenog fonda op{tine.
Uvedena je obaveza da se kori{}ewe stambe-
nog fonda unapred planira, {to omogu}ava
racionalnije kori{}ewe. Stvorena je mogu}-
nost da op{tina re{ava stambena pitawa i
radnika u institucijama koje su va`ne za `i-

vot gra|ana Savskog venaca, a koji nisu u mo-
gu}nosti da sami re{e stambeno pitawe. Rea-
lizovan je i jedan veliki kredit za radnike
op{tinske uprave. Prava primena novog pra-
vilnika mora}e da sa~eka potpuno konstitu-
isawe pravnog sistema, u skladu sa novim
ustavom i kona~an povratak imovine lokal-
noj samoupravi.

RATKO SALATI], ~lan Ve}a zadu`en za
gra|evinsko-urbanisti~ku sferu:

– U godini koja odlazi kona~no smo zavr{i-
li projekat za naseqe u ulici Baje Pivqani-

na i mada se, zbog preoptere}enosti lokaci-
je i velikih primarnih tro{kova, na konkurs
niko nije javio smatram to dobro odra|enim
poslom, jer sad }emo mewati uslove, pa }e se
do}i do re{ewa.

Uspehom smatram i to {to smo, nakon neko-
liko tribina, do{li do izrade regulacionog
plana za Male{ko brdo, koje je do sada bilo
planski nepokriveno, pa je i pritisak gra|a-
na odatle bio veliki i razumqiv. Uspe{no smo
zavr{ili i prvu fazu „Majdana”, kao i pod-
stanicu za bolnicu „Dr Dragi{a Mi{ovi}”.

– U 2007. godini, sem projekata koji su ve}
zapo~eti i izvesni, pre svega planiramo da
ceo Savski venac pokrijemo planskom doku-
mentacijom i, s druge strane, da edukujemo gra-

|ane da pravovremeno reaguju i u~estvuju kod
pokretawa inicijativa i dono{ewa planskih
akata. 

MILAN GRBI], ~lan Ve}a zadu`en za
stambene odnose i stambenu politiku:

– Kad je re~ o stambenoj politici, misli se
pre svega na za{ti}ene stanare, nosioce sta-
narskog prava kojima je op{tina iz raspolo-
`ivog stambenog fonda ove godine obezbedi-
la jedan stan radi raseqavawa ku}e u Boti}e-
voj ulici broj 1, radi vra}awa ove ku}e starim
vlasnicima, {to je izazvalo veliki publici-
tet u medijima.

– Kako je u me|uvremenu prethodna uredba
Vlade Srbije, vezana za dodelu stambenih kre-
dita, na Ustavnom sudu progla{ena neustav-
nom, to }e op{tina, shodno novim pozitivnim
propisima, morati da donese novi Pravilnik
o dodeli stambenih kredita za re{avawe
stambenih potreba svojih radnika. 

BOBAN JANKOVI], ~lan Ve}a zadu`en za
buxet i finansije:

– U Ve}e sam u{ao sa primarnim zadatkom
da se bavim buxetom, obzirom da je polovinom
godine postojala zebwa da buxet ne}e biti
realizovan. Danas, nekoliko dana pre kraja
godine, klasi~an okvir buxeta je ispuwen, a 10
miliona dinara je ostvareno za programske
namene.

Kako zbog predstoje}ih parlamentarnih iz-
bora Republika nije donela buxet za narednu
godinu, mi smo prinu|eni da u prvom kvarta-

lu naredne godine funkcioni{emo na osnovu
odluke o privremenom finansirawu. Tek ka-
da se usvoji odluka Republike i Grada o bu-
xetu, bi}emo u mogu}nosti da precizno kreira-
mo buxet za 2007. Po Zakonu o buxetskom si-
stemu to bi trebalo da se uradi do kraja mar-
ta, ali ne zavisi od nas.

Osim buxeta, u~estvovao sam u poslovima
sagledavawa postoje}e sistematizacije, a taj
posao jo{ uvek traje. Krajwi se rezultat ne mo-
`e naslutiti sve do dono{ewa Zakona o glav-
nom gradu, jer }e taj Zakon uticati na obim po-
slova koje gradska op{tina treba da obavqa.
Iako je veoma zna~ajan, wegovo dono{ewe ve}
dugo se odla`e, jer te{ko je udovoqiti ambi-
cijama raznih poslenika.

^lanovi Op{tinskog ve}a

ISPUNILI DOGOVORENE PLANOVE

SMIQKA MIJAILOVI] DUŠAN DIN^I]

RATKO SALATI]MILAN GRBI] BOBAN JANKOVI]
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IN MEMORIAM

SR\AN DEBEQKOVI]

Iako smo znali da ve} dugo boluje od te{ke bolesti ipak nas
je sve pogodila vest da je 10. decemebra umro Sr|an Debeqko-
vi}, ~lan Op{tinskog ve}a, na{ kolega i prijateq.

Sr|an je ro|en na Savskom vencu 1965. godine i ceo `ivot
proveo je tu, zavr{io  osnovnu {kolu „Radojka Laki}”, maturi-
rao u Prvoj beogradskoj gimnaziji i diplomirao na Poqopri-
vrednom fakultetu, za koji ga je vezivala i qubav prema priro-
di, kao i planinarstvo iz kog je svoja iskustva preto~io u kwi-
gu „Litice”, objavqenu pro{le godine. Pre toga je 1994. objavio
„Vodi~ kroz manastire, crkve i spomenike kulture Srbije” ko-
ji govori o drugoj sferi wegovih interesovawa.

Sr|an je bio iz ugledne gra|anske porodice, {to se ose}alo u
svakom wegovom gestu, i ma koliko non{alantan i nekonvencio-
nalan on je svoje poreklo nosio samo wemu imanentno. Kao poto-
mak porodica stradalih od komunisti~kih vlasti bio je ~lan
Udru`ewa politi~kih zatvorenika i `rtava komunisti~kog
terora i Udru`ewa za humanitarnu delatnost i povra}aj kon-
fiskovane, nacionalizovane i eksproprisane imovine „Sveti
\or|e”, a i jedan od osniva~a Udru`ewa za za{titu ambijental-
ne celine Savamala.

U politiku je u{ao 1989. godine, u~estvuju}i na svim mitin-
zima i protestima protiv re`ima Slobodana Milo{evi}a. Do
1996. bio je u Srpskoj liberalnoj stranci, a od tada ~lan DSS,
~iji je op{tinski odbornik bio u dva mandata. Od 2000. do 2003.
i od 2004. pa do posledweg dana bio je ~lan op{tinske vlade,
rade}i u me|uvremenu i u Savetu ministara SCG. U izvr{nom od-
boru i Op{tinskom ve}u bio je zadu`en za komunalne poslove,
a kao pasionirani qubiteq prirode posebno se zalagao za ure-
|ewe parkova i eksterijera, kao i za postavqawe spomen-plo-
~a, obele`avawe mesta na Savskom vencu na kojima su se zbili
va`ni istorijski doga|aji i ku}a u kojima su `ivele va`ne kul-
turno-istorijske li~nosti.

Sr|an je svima bio drag, uvek blagonaklon, vedar i poziti-
van, ~ak i u posledwe vreme kad smo znali, a nismo hteli da ve-
rujemo, da se bori s opakom bole{}u.

Te{ko je pomiriti se sa ~iweniciom da smo Sr|ana Debeq-
kovi}a zauvek izgubili. Wegov vedar i pozitivan lik ve~ito
}e nam nedostajati, a wegovo mesto, kao broj dresa sportske
legende koju je nemogu}e zameniti, ve~ito }e ostati nepopuwe-
no. Jer, Sr|ana je, jednostavno, nemogu}e zameniti, i on }e zauvek
ostati u na{im se}awima i na{im srcima.

Wegov sin Pavle napuni}e ovog meseca prvu godinu i ne}e
zapamtiti kakvog je divnog tatu imao. O tome }e mu pri~ati ma-
ma Ana, stric Milo{, rodbina i brojni prijateqi koji su Sr|a-
na znali i voleli. Poneku re~ o ocu re}i }e mu i ovaj posledwi
pomen.

Pred zakqu~ewe ovog broja stigla nam je lepa vest da je Dom
zdravqa „Savski venac” proglašen najboqim u Srbiji, me|u op-
štinama koje imaju mawe od 50.000 stanovnika. Ovu vest saop-
štilo je Ministarstvo zdravqa Srbije, na konferenciji za štam-
pu, povodom Tre}e nacionalne konferencije o unapre|ewu zdrav-
stvene zaštite.

Da podsetimo, savskovena~ki dom zdravqa je i krajem 2005.
godine proglašen najboqim u Beogradu i drugim u Srbiji.

Gospo|a Vang ^unjuan, supruga kineskog ambasadora, poseti-
la je 26. decembra, u dru{tvu predstavnika lokalne samoupra-
ve Savskog venca, De~ji vrti} „Kraq Petar Prvi” na Sewaku. Tom
prilikom, gospo|a ^unjuan je uru~ila novogodišwe poklone,
dar Ambasade Kine u Beogradu, deci koja u ovom vrti}u borave
u celodnevnom boravku, a mahom su slabijeg materijalnog stawa
– iz socijalno ugro`enih porodica.

Dva op{tinska glavna stru~waka

STARI ZNANCI, NOVE FUNKCIJE
Re{ewem predsednika op{tine, a na osnovu ~lana 40. Odluke

o organizaciji i radu Gradske op{tine Savski venac, i po-
zitivnog mi{qewa Op{tinskog ve}a, 10. oktobra su postavqe-
na dva nova op{tinska glavna stru~waka.

Na mesto glavnog stru~waka-koordinatora op{tine, iz obla-
sti urbanizma, postavqena je Nina Mitrani}, koja je kao arhi-
tekta ranije ve} radila u Odeqewu za gra|evinske i komunal-
ne poslove. Na mesto glavnog stru~waka iz oblasti komunalnih
delatnosti postavqen je Nikola Saveski, koji je u dva mandata
bio ~lan Izvr{nog odbora, a prethodne dve godine i Op{tin-
skog ve}a, sve vreme zadu`en za komunalna pitawa.

KINESKA AMBASADA
DECI IZ VRTI]A

DZ SAVSKI VENAC OPET NAJBOQI

Posledwa vest!
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Povodom zavr{etka prvog dvomese~nog programa obuke nezaposlenih `ena, 18. okto-
bra, u sali Op{tine Savski venac, dodeqeni su sertifikati polaznicama progra-

ma „Povratak `ena na tr`i{te rada”. Na dodeli sertifikata je govorio i predsednik
op{tine Tomislav \or|evi}, a svr{enim polaznicama obratili su se i: Nata{a Vu~-
kovi}, iz Centra za demokratiju, profesor Dragomir Popov, predava~ u grupi za turi-
zam i profesor Ksenija Petovar, rukovodilac projekta iz oblasti pru`awa usluga iz
socijalne za{tite.

Program obuke za otvarawe sopstvenog biznisa u sektoru turizma i sektoru socijal-
nih usluga je tokom avgusta poha|alo 60, od ukupno 180 ̀ ena (trenutno je pri kraju drugi
ciklus, za jo{ 60 polaznica), koliko }e ih biti obu~eno do februara. Obuka se sastoji
od op{teg biznis treninga, obuke za turisti~ke brokere ili obuke za pru`awe socijal-
nih usluga. Ciq projekta je da doprinese mogu}nosti (samo)zapo{qavawa `ena, osna-
`uju}i ih novim znawima i ve{tinama potrebnim za aktivan pristup tra`ewu posla,
i osnivawu sopstvenog biznisa u pomenutim sektorima. Nakon obuke, polaznicama }e,
narednih {est meseci, biti pru`ana savetodavna pomo} za individualne i zdru`ene
poslovne projekte.

Projekat realizuje Centar za demokratiju, u partnerstvu sa udru`ewem „Jednake mo-
gu}nosti” i namewen je nezaposlenim `enama od 35 do 55 godina iz Beograda, sa sred-
wom, vi{om ili visokom stru~nom spremom. Kako bi obu~enim `enama bila data pri-
lika da realizuju neke od projekata koje su izradile tokom obuke, a u ciqu unapre|e-
wa socijalnih usluga na teritoriji op{tine Savski venac, Centar i op{tina ispituju
mogu}nosti za realizaciju nekih od projekata koje su izradile polaznice obuke za pru-
`awe socijalnih usluga. Projekat se realizuje u okviru Programa podr{ke zapo{qa-
vawu, koji finansira Evropska unija, a sprovodi Evropska agencija za rekonstrukci-
ju, u saradwi sa Ministarstvom rada, zapo{qavawa i socijalne politike i Nacio-
nalnom slu`bom za zapo{qavawe. S. Mikavica

MZ „Zeleni venac”

BEZ ZASTOJA
Krajem godine jedna od najproduktivni-

jih mesnih zajednica – „Zeleni venac”, or-
ganizovala je dva susreta.

Na pretprazni~nom susretu predstav-
nika Op{tine i mesnih zajednica, koji je
odr`an 23. decembra na Akademiji za di-
plomatiju i bezbednost, predsednik MZ
„Zeleni venac” uru~io je zahvalnice: To-
mislavu \or|evi}u, predsedniku op{ti-
ne; Nenadu Preli}u, na~eniku op{tinske
uprave; Biqani Ba~anin, na~elnici Ode-
qewa za dru{tvene delatnosti i mesnu
samoupravu; dr Qiqani Markovi}, pro-
dekanu Akademije; Vladimiru Xumi}u,
predsedniku Balkanskog udru`ewa mla-
dih i Milijanku Porti}u, direktoru Ugo-
stiteqsko-turisti~ke {kole.

Ina~e, na ovogodi{wem me|unarodnom
sajmu turizma u Novom Sadu, posle osvo-
jenih devet zlatnih medaqa i nekoliko
drugih priznawa, Ugostiteqsko-turisti~ka
{kola je progla{ena jednom od najboqih
na Balkanu.

Volonteri ove MZ okupi}e se u svojim
prostorijama i 27. decembra, kada }e se,
pored ostalih, zahvaliti Mirjani Šisler,
za pomo} koju je dala gra|anima mesne za-
jednice i deci iz Centra za za{titu odoj-
~adi, dece i omladine u Zve~anskoj ulici.

B. Mari}

OBAVE[TEWE
Obave{tavaju se omladinci, stanov-

nici op{tine Savski venac, ro|eni
1990. godine i stariji, da se odazovu na
poziv Vojnog odseka Beograd – 1 radi
uvo|ewa u vojnu evidenciju.

Vreme i mesto javqawa je navedeno u
pozivu, a oni koji ne dobiju poziv oba-
vezni su da se odazovu samoinicijativ-
no, u prostorije Vojnog odseka, u Ulici
kneza Milo{a broj 69.

Vojni odsek Beograd – 1, sa najlep{im
`eqama, ~estita Novu godinu i pred-
stoje}e praznike svim vojnicima, omla-
dincima i gra|anima op{tine Savski
venac.

KOMANDA VOJNOG ODSEKA BEOGRAD – 1

Zavr{en prvi ciklus obuke za nezaposlene `eneZavr{en prvi ciklus obuke za nezaposlene `ene

DA SE ZNA
[TA JE ^IJE

U op{tinskoj sali je, 21. decembra, u
organizaciji Demokratske stranke, odr-
`ana Javna tribina o projektu Zakona o
priznavawu (restituciji) i sticawu (pri-
vatizaciji) svojine na gra|evinskom
zemqi{tu, pod nazivom „DA SE ZNA ŠTA
JE ^IJE”.

U~esnici na ovoj tribini bili su: Dr
Dragoslav Šumarac, Dr Dragor Hiber, Bo-
`idar Stevanovi}, Dr Du{an Gli{ovi},
Natalija Stojanovi} i Mr Du{an Rakiti}.

Grad i op{tina poma`u razvoj male privrede

NAJBOQA TRIBINA O KREDITIRAWU
Savet za zapo{qavawe Beograda i op{tina Savski venac organizovali su 30. oktobra

tribinu radi prezentacije uslova za kreditirawe malih i sredwih preduze}a i preduzet-
ni{tva, kao i individualne poqoprivredne proizvodwe. Iz buxeta Grada u tu svrhu je iz-
dvojeno 420 miliona dinara, a sklopqeni su ugovori i sa Vojvo|anskom i bankom Inteza,
koje }e, tako|e, u~estvovati u ovom kreditirawu. Postupak za dodelu ovih izuzetno povoq-
nih kredita je u toku, a tribine se organizuju u svim gradskim op{tinama, kako bi se uslovi
kreditirawa prezentovali zainteresovanim malim privrednicima.

Na izuzetno uspeloj tribini u op{tini Savski venac, za koju predstavnici grada ka`u
da je bila najboqa od svih do tada organizovanih, ~iji je doma}in bio Milo{ Kova~evi},
savetnik predsednika op{tine, malim privrednicima je govorio Jasenko Lazovi}, ~lan Grad-
ske vlade, predstavnici banaka, kao i Dragomir Raki}, predsednik Udru`ewa zanatlija
Beograda, op{tinski odbornik. Prepuna op{tinska sala malih privrednika rezultirala
je velikim brojem zainteresovanih. 

Procedura }e biti maksimalno pojednostavqena, uslovi izuzetno povoqni, a jedini
uslov bi}e postojawe firme du`e od 36 meseci. Maksimalni iznos kredita za mala i sred-
wa preduze}a iznosi}e 10 hiqada evra, kako bi se pomoglo {to ve}em broju preduzetnika.

Sama tribina bila je i inicijalni skup za formirawe Kluba malih privrednika Sav-
skog venca, asocijacije koja bi ubudu}e trebalo da bude spona u saradwi Op{tine sa wenim
privatnim preduzetnicima. S. M.

DOPRINOS MOGU]NOSTI
(SAMO)ZAPO[QAVAWA
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Prvi me|u brojnim projektima koje je po-
krenula na{a op{tina, onaj za pove}a-
we energetske efikasnosti u KBC „Dr

Dragi{a Mi{ovi}”, ra|en u saradwi sa Agen-
cijom za rekonstrukciju i razvoj Evropske uni-
je, po wihovim strogim pravilima, prakti~no
je zavr{en. Nabavqena je gasna oprema, mon-
tirani kotlovi, rekonstruisana stara kotlar-
nica, izgra|ena nova gasna podstanica i ~eka
se samo prikqu~ak na gasovod.

A kad smo ve} kod gasovoda, treba re}i da,
kako se na gasnu mre`u prikqu~uju gra|ani ta-
ko se sve vi{e za isto interesuju ustanove i
institucije. Op{tina je sa svoje strane od gra-
da tra`ila sredstva kako bi na gasnu mre`u
prikqu~ila MZ „4. juli”, a za sli~no se „pri-
javio” i Fakultet likovnih umetnosti, kao
i drugi.

U zavr{noj fazi je i ure|ewe Hajd-parka,
gde je za dva srodna posla: za ure|ewe samog
parka i za rekonstrukciju umetni~ke staze
(promenada sa karijatidama) u wemu, od gra-
da dobijeno ukupno 7.887.000 dinara.

Jedan od najve}ih poslova na op{tini sva-
kako je DKC „Majdan”, u kojem je u godini na
izmaku rekonstruisan postoje}i deo, a nedav-
no su od grada stigla sredstva u visini od
33.220.323 dinara, za drugu fazu, u kojoj }e, na
osnovu ve} gotovog projekta, krenuti izgrad-
wa sportske hale na postoje}em ko{arka{-
kom terenu, kao i pomo}nih objekata uz halu.

Ostatak, do odobrenih 66 miliona dinara, ko-
liko ko{ta ceo projekat, o~ekuje se po~etkom
naredne godine, a radovi }e krenuti s prvim
prole}nim danima.

Iako ne tako grandiozan kao prethodni, ali
svakako zanimqiv i sladak, je projekat izni-
kao kao jedan od delova tzv „Umetni~kog tro-

ugla” (u okviru kog su i Hajd-park, pa i „Maj-
dan”), a odnosi se na ideju savskovena~kih sre-
dwo{kolaca o postavqawu nekoliko metal-
nih skulptura-`irafa unutar kru`nog toka
na Top~iderskoj zvezdi. Za ovu mladala~ki ra-
zigranu ideju ~iji efekat }e sigurno biti po-
sebna atrakcija za sve koji tuda prolaze, iz
grada je ve} stiglo tra`enih 503.735 dinara
i treba o~ekivati da se `irafe ve} na pro-
le}e razigraju na „Zvezdi”.

Gradu je upu}en i projekat video-nadzora
savskovena~kih osnovnih {kola, za koji je ne-
ophodno 1.969.204 dinara i kako se radi o
bezbednosti dece, prema preliminarnim raz-
govorima, sredstva za tu namenu sigurno }e bi-
ti odobrena, a posao uskoro krenuti u reliza-
ciju. U isti korpus spada i video nadzor Mu-
zeja kraqa Petra koji ko{ta mnogo mawe,
102.050 dinara, pa se o~ekuje da }e i to „pro-
}i”.

Za op{tinsku upravu veoma va`na je rekon-
strukcija prostora Mati~ne slu`be, {to po-
drazumeva temeqnu adaptaciju prvog sprata (za-
natski radovi, zidovi, podovi, stolarija, op-
remawe i td.) kroz koji godi{we pro|e preko
25.000 gra|ana, koji tu naj~e{}e dolaze da
prijave svoje novoro|en~e pa je red da taj ~in
obave u lepom ambijentu. Za kompletno ure-
|ewe prvog sprata potrebno je 8.019.000 di-
nara.

Na stolu gradona~elnika ili na nekim dru-
gim gradskim planskim instancama stoje i
razni drugi projekti i zahtevi za ododbrewe
sredstava, ali o wima kad „pro|u” i budu pred
realizaciojom.

Za sve ove projekte, naravno, trebalo je pri-
rediti obimnu dokumentaciju kojom gradu pre-
zentiramo budu}i posao, ~ija realizacija ~e-
sto zavisi od kvaliteta  pripremqene papi-
rologije. Kako ve}ina na{ih projekata dobi-
ja „zeleno svetlo” to zna~i i da odgovaraju}a
slu`ba dobro radi taj posao. D. A.

U okviru projekta „Otvorena op{tina”, u~enici Medicinske {kole „Beograd”, iz De-
ligradske ulice, proveli su 24.oktobra dva ~asa kao gosti na{e op{tine, zajedno sa svo-
jom profesorkom gra|anskog vaspitawa.

Sa funkcijom i zna~ajem lokalne samouprave, kao i osobenostima op{tine Savski
venac, upoznao ih je Milo{ Kova~evi}, savetnik predsednika op{tine. U~enici su za-
tim postavqali pitawa o lokalnoj samoupravi i demokratskim procesima u dru{tvu.

Nakon razgovora sa predstavnicima Op{tine |aci su se upoznali i sa radom Uslu`-
nog centra gra|ana, gde se dokumenta, zbog kojih gra|ani i dolaze u ovaj centar, mogu do-
biti u rekordno kratkom roku. U to su se odmah mogli uveriti oni ro|eni na Savskom
vencu, jer su ovom prilikom mogli dobiti svoje izvode iz mati~ne kwige ro|enih, kao
i uverewa o dr`avqanstvu. S. Mikavica

^AS IZ LOKALNE
SAMOPRAVE

U~enici Medicinske {kole
u poseti SO Savski venac

Projekti u realizaciji

@IRAFE DOLAZE NA PROLE]E
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Prilikom sumirawa rezultata nakon uvi-
da u planove, u Gradskoj skup{tini, 3.
oktobra, predsednik op{tine Tomislav

\or|evi} je rekao da podr`ava gra|ane koji
`ive u nasequ izme|u ulica Dr M. Ivkovi}a i
Q. Bogdana u nastojawu da se sa~uva interes
nosilaca stanarskog prava i zelenilo, kao {to
je to u~iweno u Bawi~koj {umi, prilikom iz-
gradwe gasovoda. Na prigovor predstavnika
gra|ana zone A-3 (stadion C. Zvezde) na sprat-
nost budu}ih objekata, vlasnik Gemaksa, \or-
|o Anteq odgovorio je da }e izgradwom novog
teniskog stadiona biti najzad re{eno stano-
vawe 24 porodice u nehigijenskom nasequ i
problem parkirawa u tom delu Bawi~kog ven-
ca. Prigovor je stavqen i na zonu A-4 u kojoj su
teniski tereni Partizana, uz predlog pred-
sednika TK „Partizan” da se vodi ra~una o

klubu koji postoji 65 godina i koji je dao naj-
ve}a teniska imena (\okovi}, Tipsarevi}, Iva-
novi}...).

Nakon susreta u MZ „V. Mi{i}”, 9. oktobra,
gra|ani ovih urbanisti~kih zona ponovo su.
12. oktobra, u okviru akcije „Odgovori svojim
kom{ijama”, razgovarali sa \or|em Bobi}em
u sedi{tu Op{tine. Nekoliko wih, od oko 100
prisutnih, ponovo je skrenulo pa`wu na iz-
gradwu ulice Nova 5, po~ev od predloga da se
za{titi zelenilo i ne naru{ava kvalitet ̀ iv-
qewa, zatim da se stadioni razmeste u {iri
gradski reon, a gra|anima omogu}i uvid u pla-
nove tokom izrade, do toga da je pomenuta uli-
ca samo „trojanski kow”, te da preti ru{ewe
solitera, {to je Bobi} odlu~no demantovao. 

Istovremeno, glavni gradski arhitekta po-
novo je ukazao da na planove treba reagovati

u periodu pripreme, a ne u trenutku usvajawa,
kao i na to da su planovi bili na javnom uvi-
du. Inicijativu za ure|ewe prostora dali su
sami klubovi, a planovi su usagla{eni sa
GUP-om. Wemu je, kako je rekao, zamereno iz
Ministarstva za kapitalne investicije za{to
uop{te iznosi nacrte pred gra|ane (!), ali je
tako|e ukazao gra|anima i na to da su nekada
u ul. Q. Bogdana bile male ku}e koje su vre-
menom ru{ene zarad solitera, povla~e}i pa-
ralelu izme|u onih koji su morali da se rase-
le i dana{wih koji su imali sre}u da tu dobi-
ju stanove. 

Odgovaraju}i na pitawa Bobi} je jo{ rekao
da }e ul. M. Ivkovi}a postati zna~ajna grad-
ska magistrala, povezuju}i to sa mostom koji
treba da se gradi preko Ade i tunelom koji }e
taj most povezivati sa Autokomandom, ina~e
veoma zagu{enim saobra}ajnim gradskim punk-
tom. Istom prilikom razgovaralo se i o unu-
tra{wem magistralnom prstenu i metrou, uz
napomenu da i pored veoma ure|enih metroa,
velike evropske metropole imaju saobra}ajna
zagu{ewa, kao i podatak da je izgradwa me-
troa tek perspektiva Beograda, a do tada tre-
ba `iveti.

Na ovom sastanku dotaknute su i teme Male-
{kog brda i Prokopa, na {ta je Bobi} rekao
da je za prvu temu potrebna inicijativa Op-
{tine, dok se Prokop re{ava bez tendera i
bez u~e{}a gradskih institucija. Ne namera-

vaju}i da i{ta obe}ava, ipak je prisutnim gra-
|anima rekao da }e makar sugerisati da se
bar neke od wihovih primedbi na planove u
zonama A-3 i A-4 uva`e.

Kao epilog celokupne javne rasprave i ini-
cijativa gra|ana, Op{tinsko ve}e je, na sed-
nici odr`anoj po~etkom novembra, donelo od-
luku da, zbog novih momenata i mi{qewa gra-
|ana, koja u prvoj fazi rasprave nisu mogli
znati, povu~e svoju saglasnost na Regulacioni
plan zone oko stadiona Crvene zvezde, tra-
`e}i da se iz wega bri{e nova saobra|ajnica,
i da takav stav op{tine bude upu}en odgova-
raju}oj Planskoj komisiji. Pomenuta nova uli-
ca se, ina~e, nalazi i u GUP-u Beograda do
2021. godine, a da na wu, prilikom dono{ewa
Generalnog plana, nije bilo primedbi. B. M.

^ETVRTA LICITACIJA ZA KIOSKE
Uop{tini Savski venac je 10. novembra odr`ana ~etvrta javna licitacija za zakup

osam kioska na isto toliko lokacija. Prethodne tri licitacije, za ukupno 20 kioska,
odr`ane su tokom 2005. i u prvoj polovini 2006. godine. Do sada su, ina~e, kupqena 24
kioska, a trenutno je „u funkciji” wih 20. 

Za novih osam kioska Komisija za licitaciju je raspisala javni konkurs 30. oktobra,
a odre|ene su i po~etne cene zakupa. One su se kretale od 40 do 80 hiqada dinara za me-
se~ni zakup, u zavisnosti od atraktivnosti lokacije. Na licitaciju su se prijavila 22
ponu|a~a, a najvi{e zainteresovanih, wih pet, bilo je za ponudu broj 7 (lokacija 70), u
ulici Koste Glavini}a, kod okretnice autobuske linije 44.

Nakon obavqene licitacije, odre|eni su zakupci za svih osam lokacija, jer su pre
organizovawa ove licitacije ne{to izmewena pravila javnog nadmetawa.

Ovoga puta, a tako }e biti i ubudu}e, svi ponu|a~i imali su obavezu da pored podno-
{ewa ponude uplate depozit u visini jednomese~ne po~etne cene zakupa za lokaciju za
koju su konkurisali. Onima koji „pobede” na javnom nadmetawu, odnosno postanu zakup-
ci, upla}eni depozit se ura~unava u iznos zakupnine, dok se ostalim u~esnicima lici-
tacije depozit vra}a. Me|utim, ukoliko neko postane zakupac, pa odustane od zakupa,
depozit mu ne}e biti vra}en. Na ovaj na~in budu}im licitacijama se garantuje ozbiq-
nost ponuda, ali i efikasnost pri sprovo|ewu javnog nadmetawa za kioske.

Na licitaciji 10. novembra najvi{u cenu su ponudili zakupci za lokacije 15 i 26 (po-
nude 1 i 3). Zakupac je isti, preduze}e „Duvan”, a zakupi za obe lokacije iznosi}e po 145
hiqada mese~no. Prva lokacija odnosi se na kiosk koji se nalazi u Resavskoj ulici,
ispred zgrade Oficirskog doma (SKC), kod stajali{ta tramvajske linije 7, dok se dru-
ga odnosi na Savski trg, ka Nemawinoj ulici. 

Ostali zakupci su „[tampa sistem” – tri lokacije, „Futura plus” i Goran Vrani}.
Najni`a postignuta cena zakupa je 65.000 dinara i odnosi se na dve lokacije. S. M.

Povodom usvajawa regulacionog plana kompleksa stadiona „Zvezde”
i „Partizana” i prostora oko wih, rukovodstvo i gra|ani Op{tine u
oktobru su tri puta razgovarali sa predstavnicima nadle`nog gradskog

sekretarijata i \or|em Bobi}em, gradskim arhitektom.

Javna rasprava

BLOKOVI
„ZVEZDE” I „PARTIZANA”

Javna rasprava

BLOKOVI
„ZVEZDE” I „PARTIZANA”

NOVA ODMORI[TA „^ISTO]E”
Za potrebe svojih radnika, lokalni po-

gon JKP „Gradska ~isto}a” ovih dana ure-
|uje objekte na mikro-reonima. Poput onog
u ulici Koste Racina, radnici ~isto}e
sli~ne objekte ima}e i u Oblakovskoj, Gu-
~evskoj i ulici Petra ^ajkovskog, dok su
za idu}u godinu predvi|eni i u Pop Luki-
noj i Deligradskoj ulici. Ovo Javno komu-
nalno preduze}e trenutno na Savskom ven-
cu tra`i mesto za svoj lokalni pogon, kako
ne bi svakodnevno dolazili sa sada{we
lokacije kod Plavog mosta. B. M.

MAWE POSLA ZA „PAUKA”
Privode se kraju radovi na nadzemnoj

gara`i „Parking servisa”, koja se nalazi
u zajedni~kom dvori{tu zgrada u Ulici Dr
Aleksandra Kosti}a 15-19. Wenim pu{ta-
wem u rad, trebalo bi da bude mawe posla
za radnike „pauka”, koji su svakodnevno iz
ove ulice odnosili nepropisno parkirana
vozila. B. R.



POPLO^AVAWE ULICA,
TRGOVA, [ETALI[TA, PARKOVA...
IZRADA @ARDIWERA, ]UPOVA

POPLO^AVAWE ULICA,
TRGOVA, [ETALI[TA, PARKOVA...
IZRADA @ARDIWERA, ]UPOVA

Bomanite Ceris In`enjering
Bulevar
Kneza A. Karadjordjevi}a 15
11000 Beograd
Tel/Fax: 011 2668-540

011 2668-788
065 2023-344

Bomanite Montenegro C. E.
Sveti Stefan, Bliziku}e
Tel/Fax: 086 468-749

069 029-920

bomanite@eunet.yu
www.bomanite.com
bomanite@cg.yu
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Usali Op{tine, 13. novembra, odr`ana
je tribina sa temom „Izrada Plana de-

taqne regulacije podru~ja izme|u Buleva-
ra oslobo|ewa, Zve~anske, Bulevara kne-
za Aleksandra Kara|or|evi}a, Bulevara
vojvode Putnika i Auto-puta.” Tribini su
prisustvovali predstavnici Urbanisti-
~kog zavoda Grada, kao i ~elnici op{ti-
ne Savski venac. Predstavnica Urbani-
sti~kog zavoda je objasnila proceduru po-
~etka izrade plana detaqne regulacije,
koju }e uskoro po~eti da radi ba{ Urba-
nisti~ki zavod, nakon razmatrawa u Grad-
skom sekretarijatu za urbanizam.

Planom detaqne regulacije bi}e obu-
hva}ena povr{ina od 54 hektara koji svi
pripadaju Savskom vencu. Ovo podru~je
obuhvata nekoliko karakteristi~nih
funkcionalnih celina. Tu je zona posto-
je}eg stanovawa izme|u Auto-puta, Bule-
vara oslobo|ewa, Zve~anske, Gu~evske i
Prokupa~ke ulice (Male{ko brdo) kojom
dominiraju objekti individualnog stano-
vawa, a za koju ne postoji detaqna plan-
ska razrada. Kako se ova zona nalazi ne-
posredno uz @elezni~ku stanicu Beograd-
Centar, ~ija realizacija bitno uti~e na
na~in planskog sagledavawa i dinamiku
realizacije ovog podru~ja, regulacionim

planom bi}e obuhva}eno i podru~je budu-
}e `elezni~ke stanice. Granicom plana
obuhva}ene su jo{ i zona stambenih soli-
tera izme|u Bulevara kneza Aleksandra
Kara|or|evi}a i Prokopa, kopleks „Ru-
do”, uz Bulevar vojvode Putnika i kom-
pleks BIP uz Auto-put.

Sa tribine je upu}en zahtev Gradu da se
stanovnicima ovog podru~ja pru`i mogu}-

nost da se izjasne o svojim potrebama, ka-
da su u pitawu objekti od javnog interesa
({kola, obdani{ta, dom zdravqa, snab-
devawe, pijace...) i da eventualno pred-
lo`e i lokacije za ove objekte. Zakqu~e-
no je i da se naredna tribina na istu temu
odr`i za tri-~etiri meseca, kada bude od-
makla izrada Nacrta regulacionog plana.

S. Mikavica

URBANIZAM MALE[KOG
BRDA – GDE SMO SADA?

TRIBINATRIBINA

Da bi poboq{ali sistem parkirawa na Sav-
skom vencu, direktor „Parking servisa” @i-
vorad An|elkovi} razgovarao je sredinom me-
seca sa gra|anima ove op{tine.

Posle upoznavawa sa poslovima vezanim za
gara`no i nadzemno parkirawe u Beogradu, ko-
je je „Parking servis” realizovao u prethodnih
pet godina, An|elkovi} je rekao da parking
mesta jo{ uvek nedostaju, pre svega iz razlo-
ga {to je broj vozila u glavnom gradu u tom pe-
riodu uve}an tri puta. Informi{u}i prisutne
da je od Zavoda za izgradwu grada naru~ena
studija koja podrazumeva nova podzemna par-
king mesta, zatra`io je wihovo mi{qewe, uz
napomenu da se jo{ ne zna ho}e li postupak
podle}i koncesiji ili }e se realizovati na
drugi na~in.

Nekoliko prisutnih iznelo je probleme Sav-
skog venca, ne osvr}u}i se previ{e na izgrad-

wu gara`e, koliko na ostale probleme vezane
za parkirawe vozila. Predsednik op{tine,
Tomislva \or|evi}, ukazao je na neuralgi~ne
ta~ke Dediwa i Sewaka i uni{tavawe zele-
nih povr{ina od strane bahatih voza~a, pre
svega u vreme utakmica, dok je odbornik Alek-
sandar Bukumirovi} zatra`io {ira ovla{}e-
wa za op{tinsku komunalnu inspekciju, uka-
zuju}i jo{ na uzurpirawe javnih povr{ina u
ulicama Andre Nikoli}a i Veqka Luki}a Kur-
jaka, od strane vojske. Na zloupotrebu obal-
skog dela osvrnuo se odbornik Nikodim Sa-
vi}, a na naplatu parkirawa u krugu bolnica
i nehuman odvoz „paukom” odbornik Mihailo
Ruvidi}.

Odgovaraju}i na neka od pitawa An|elko-
vi} je jo{ rekao da sistem odvoza vozila „pa-
ukom” nije bio dobar i da se priprema proje-
kat „video pauka”. B. Mari}

ISPO[TOVANI ROKOVI
Gasifikacija distributivne mre`e,

ukupne du`ine 11.304 metara i mre`e
ku}nih prikqu~aka sredinom meseca za-
vr{ena je u ulicama: Bulevar kneza A.
Kara|or|evi}a (od U`i~ke do T. venca),
T. venac (od istog bulevara do Konav-
qanske), Konavqanska, Ka~ani~ka, Ili-
~i}eva, Boti}eva, @upana Vlastimira,
Lackovi}eva, Gen. Šturma, Gen. Vasi}a,
U`i~ka, od Kraji{ke do Bul. kneza Kara-
|or|evi}a i T. Drajzera, od istog bule-
vara do R. ^olakovi}a, Mike Ili}a, A.
Cesarca, Vajara \. Jovanovi}a, Radan-
ska, U. Predi}a, Kron{tatska i KBC „Dr
Dragi{a Mi{ovi}”.

Gasovodom u jo{ 10 ulica, ukupne du-
`ine 4.650 metara trebalo bi do kraja go-
dine da potekne gas, i to: ul. Neznanog
junaka, od P. Adamova do M.Stojanovi}a
i ulicom M. Stojanovi}a, A. Ba~vanskog,
V. Ga}inovi}a, M. Radojice, L. Pexet, Do-
mentijanovom, P. Adamova, gorwim de-
lom V. Vulovi}a i centralnim u ulici
B. Pivaqanina. Rokovi koje su u Gemaksu
zacrtali po~etkom jeseni time su ispo-
{tovani. B. M.

Direktor „Parking servisa” posetio Savski venac

NAJAVQEN „VIDEO PAUK”

NOVI POSREDNIK
Umesto „Beliza” koji je do jesenas in-

formisao gra|ane o gasifikaciji na De-
diwu, Sewaku i Top~ideru, te poslove
ubudu}e }e obavqati „Enerxi net” i „Do-
ming gas”. Novi posrednik, koji je pre-
uzeo osobqe „Beliza”, nudi zaintereso-
vanima izlo`beni salon sa svim vrstama
prikqu~aka, a informacije se mogu dobi-
ti na telefone: 3675-443 i 062 290 00 51
(Qiqana @ivanovi}) i u Bulevaru kneza
Aleksandra br. 29. 
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Od spasavawa samoubica i utopqenika
do kapitalnih komunalnih zahvata

SAVSKE FOKE
Petnaestoro spasenih u ovoj godini, me|u kojima devetoro sko-

kom sa Brankovog, a dvoje sa Gazele, odnosno starog @elezni-
~kog mosta i jo{ 17 asaniranih utopqenika, me|u kojima je peto-
ro oti{lo u smrt opet skokom sa mostova, vi{e je nego dovoqno
da se pripadnici re~ne policije na|u me|u dobitnicima prizna-
wa koja je kompanija „Ve~erwe novosti” sredinom meseca dodeli-
la najplemenitijima i najhrabrijima u 2006. godini. 

„Savske foke”, kako ih popularno nazivaju, ne znaju razloge
~estih samoubila~kih skokova, ali ka`u da se to naj~e{}e doga-
|a u prole}e i u jesen, da me|u samoubicama preovla|uju mu{kar-
ci i da su zastupqene sve starosne dobi. Operativni punkt re~-
ne policije nalazi se upravo izme|u dva najprometnija gradska
mosta, stotinak mestara udaqen od Brankovog. Od previ|enih
115-oro zaposlenih, wih 92 je u de`urnoj slu`bi, sektoru i pa-
troli, odnosno u odseku za suzbijawe re~nog kriminala. 

Javnosti uglavnom poznati po spa{avawu samoubica, re~ni po-
licajci imaju daleko {iri obim rada, po~ev od kontrole re~nih
nanosa, lova i ribolova, re~nog saobra}aja i nauti~ara, obezbe-
|ivawa sportskih, zabavnih i kulturnih doga|aja na vodi, do
bezbednosti mostova. Pokrivaju 147 km vodenog toka, odnosno 122
km savskog i dunavskog priobaqa. Admnistrativno gledano, u
Beogradu je to osam op{tina, gde Savskom vencu pripadaju samo
dva kilometra, ali i sedam gradskih mostova, od kojih je ~ak
{est na na{oj op{tini. Taj relativno kratak potez optere}uje
velika zaga|enost, zbog ~ak tri kanalizaciona kolektora. Ako
je strate{ki potez grada i Savskog venca toliko pomiwani si-
lazak na reke, onda kao primer mo`e da nam poslu`i Pe{ta, jer
EU Ma|arskoj dotira 80% ukupnih sredstava za recikla`u.

Gradska odluka o ure|ewu priobaqa jo{ je u zakonodavnoj fa-
zi i odgovorni se uglavnom bave brojem i izgledom splavova, a
tek predstoji zama{an posao ure|ewa priobaqa u kojem Savski
venac ima izuzetan interes. B. Mari}

Za{tita prelaza preko pruge

PRUGU U PENZIJU
Nakon samo mesec dana od po~etka izgradwe, 30. oktobra je u

prisustvu predstavnika Op{tine Savski venac, Balkanskog udru-
`ewa mladih i komunalnih firmi, izvo|a~a radova, otvoreno
obezbe|ewe verovatno jednog od najopasnijih prelaza preko pruge,
kod Brankovog mosta.

Objekat vredan 7.000 ev-
ra, koji se sastoji od za-
{titne ograde du` pruge,
ure|ewa i ozelewavawa
okolnog prostora, ura|en
je u okviru projekta „Iz-
gradwa bezbednosnog pla-
na u zajednici”, koji su pod
okriqem Evropske komisije realizovali nevladina organizacija
„SafeWorld” i Balkansko udru`ewe mladih.

Inicijativu za ovaj projekat dala je proletos MZ „Zeleni venac”,
da bi vrlo brzo sa Balkanskim udru`ewem mladih krenula u raz-
radu. Najzad, uz podr{ku i neposredno ukqu~ewe Op{tine, u ime
koje je projekat koordiniralo Odeqewe za dru{tvene delatnosti
i mesnu zamoupravu, sa agilnom na~elnicom Biqanom Ba~anin, i
gradskih komunalnih firmi „Zelenila” i „^isto}e”, za{titni pre-
laz je tokom oktobra dovr{en i otvoren. 

– Zbog gra|ana Beograda i silaska na reku, bili bi najsre}niji
kada bi na tom mestu umesto pruge imali park i {etali{te. Kao
ekscesna, ta pruga treba da bude penzionisana, jer se nalazi u turi-
sti~kom delu grada, rekao je tom prilikom Tomislav \or|evi},
predsednik Op{tine. Predsednikov savetnik Milo{ Kova~evi}
istakao je zna~aj gra|anske inicijative, te brzu i konstruktivnu
saradwu lokalne samouprave i nevladinih organizacija.

Koliko god trajala u tom delu Savskog venca, pruga je na opasnom
prelazu sada obezbe|ena i umesto deponijom – okru`ena zelenilom.

Iz OUP-a Savski venac

DVE KRA\E NA SEWAKU
Zbog krivi~nog dela te{ke kra|e Drugom op{tinskom tu`ila-

{tvu u Beogradu podneta je prijava protiv Milo{a Kuki}a
(1976) i Zorana Pulovi}a (1972), koji su o{tetili „Eurolink Tim
2000” za 2.329.522,95 dinara. Oni su 20. novembra, sa ukradenim
automobilom „Fiat Uno”, do{li do sedi{ta firme u Kozja~koj 4,
obili vrata i izneli 23 lap-top kompjutera.

Kriminalisti~ka policija uhapsila ih je 6. decembra, ustano-
viv{i da su u Bulevaru oslobo|ewa 168 ukrali i pomenuti „Fiat
Uno”. Ukradenu robu prodali su Nikoli Mehanxi}u (1980) i Iva-
nu Filipovi}u (1984), protiv kojih je podneta krivi~na prija-
va za prikrivawe.

Tri dana kasnije, 23. novembra, razbojni{tvo je u~iweno i u
Sewa~koj 1. Oko 17,30 kod pumpe Beopetrola zaustavio se „Jugo
45” iz kojeg je iza{ao mla|i mu{karac i sa uperenim pi{toqem
od radnika na pumpi oteo 60.000 dinara, posle ~ega se „Jugo” uda-
qio ka Ruskoj ulici. Istog dana, dva sata kasnije, oba po~inioca
ovog krivi~nog dela: Nemawa Kova~i} (1982) i Du{an Miqkovi}
(1976), uhva}ena su u Ripwu dok su delili plen, a predati su de-
`urnom istra`nom sudiji Okru`nog suda u Beogradu. B.M.

Tamaris International
DRU[TVO ZA TURIZAM I TRGOVINU
Svetogorska 43   tel/faks: 3222-044, 3249-338

ZIMA 2007.
Zlatibor, Kopaonik, Durmitor, Jahorina,

Borovec, Bansko, Bjelasica

USKR[WA PUTOVAWA 2007.
Prag – Karlove Vari, Budimpe{ta i Balaton,

Krakov, Rim

PROLE]NA PUTOVAWA 2007.
Tradicionalno: [panija – Barselona,

Klasi~na Italija, Rim, Pariz

N O V O ! ! !
Velika Iberijska tura

[panija, Portugal – Lisabon
Velika [panska tura – Madrid

^e{ki dvorci
Prag, Tel~, ^e{ke Bu|ejovice,

^e{ki Krumlov

LETO 2007.
Gr~ka, [panija, Italija, Malta,

Turska, Tunis, Egipat

Prodaja avio karata 
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Op{tina Savski venac i weno Odeqewe za dru{tvene delatno-
sti i mesnu samoupravu, oli~eno u hiper-aktivnoj na~elnici Bi-
qani Ba~anin, kao da su preuzeli primat i re{ili da poka`u

svima kako se to humanitarni rad i milosr|e prakti~no sprovode na
delu. Pored niza akcija koje su se smewivale prethodnih meseci, godi-
na je zaokru`ena dvodnevnom, posledwih godina kod nas nezabele`e-
nom, manifestacijom „Savski venac svojim sugra|anima”, koja }e, za-
rad svoje uspe{nosti, ako smemo da prognoziramo, verovatno postati
tradicija i tako prerasti u obavezu.

Prvo je 25. decembra u op{tinskoj sali odr`ano ve~e posve}eno sta-
rim licima, socijalno ugro`enim i usamqenim penzionerima kojima
je tom prilikom, uz  bogat kulturno-umetni~ki program, uru~eno 180 no-
vogodi{wih poklon-paketa (u vidu li~ne kozmetike i sli~nih hemij-
skih preparata). Emocije, tim gestom probu|ene, kod onih o kojima je
godinama malo ko brinuo, te{ko je opisati, a treba re}i i da }e svima
onima koji te ve~eri nisu mogli da do|u na priredbu, kao i stalno ne-

pokretnima, ovi pokloni biti li~no uru~eni u wihovim stanovima u
vreme Novogodi{wih i Bo`i}nih praznika.

Druga priredba, odr`ana sutradan, 26-og, na istom mestu, uz ni{ta
mawe bogat ali druk~iji program, bila je namewena deci iz socijalno
ugro`enih porodica, kao i mali{anima iz Doma „Drinka Pavlovi}”.
Wima, a bilo ih je stotinak, uz jo{ 50-ak u~esnika u programu, je „li~-
no” Deda mraz (uz zajedni~ke poklon-fotografije) uru~io Novogodi-
{we „Milka” paketi}e. Slatke poklone su dobili i svi u~esnici pro-

grama, pa je potom za sve wih zajedno, uz muziku, ciku i poslu`ewe,
prire|en koktel koji se ubrzo pretvorio u `urku koju je ovde, tako|e
te{ko, opisati. Mo`e se zamisliti koliki trud i kakva organizaci-
ja stoji iza svega ovoga, od saradnika iz svih mesnih zajednica, koji su
kreirali liste onih kojima treba obezbediti poklone, pozivali ih,
dovodili ili im darove posle priredbe nose, preko Poslovnog prosto-
ra Savskog venca, ~iji su radnici delili donatorska pisma, sa mol-
bom da se ukqu~e u akciju, svim svojim zakupcima, do onih koji su se
svojim prilogom u akciju ukqu~ili, kao i {kola ~iji su |aci u~estvo-
vali u dva lepa celove~erwa programa. Trebalo je sve to organizo-
vati i koordinirati! B. M.

Posle dve godine SO Savski venac je ponovo na vrhu. U final-
noj utakmici 19. humanitarnog me|unarodnog turnira u malom
fudbalu, koji je od 16. do 18. decembra odr`an na Bawici, eki-
pa SO Savski venac savladala je SO Zvezdaru rezultatom 1:0.

Finalni me~ karakterisala je tvrda igra, bez golova. Na dva
minuta pred kraj susreta Raki} je postigao pobedonosni gol i
Savskom vencu doneo titulu. Pro{le godine osvojili smo sre-
bro, a pre dve godine zlato. Na ovogodi{wem turniru Raki} je
progla{en i za najboqeg igra~a, dok je titula za najkorisnijeg
~uvara mre`e pripala na{em golmanu Axi}u.

Kapiten, selektor i ~uvar brojnih pehara, Milomir Pokimica,
rekao je da je na{a ekipa, koja se iz godine u godinu podmla|uje,
stalno u vrhu, a godi{we u~estvuje na nekoliko turnira. Tradi-
cionalno, sav prihod od turnira namewen je Centru za za{titu
odoj~adi, dece i omladine u Zve~anskoj ulici. B.Mari}

U jeku akcije kojom gradska skup{tina poma`e i sufinansira
ure|ewe fasada u Beogradu, de{avaju se i primeri koje ne mo`e-
mo shvatiti druk~ije nego kao tipi~ni (neracionalni i te{ko
shvatqiv) srpski inat.

Re~ je o zgradi u Sarajevskoj ulici, broj 48, ~iji su se stanari
dogovorili, i predvo|eni firmom koja tu ima poslovni prostor,
a koja je na sebe preuzela lavovski deo obaveza, re{ili da srede
do nedavno oronulu fasadu svoje zgrade. Svi sem advokata Slo-
bodana M. Batri}evi}a koji ima prostorije na prvom spratu ove
zgrade. Gospodin Batri}evi}, iz samo wemu znanih razloga, ni-
je dozvolio ure|ewe fasade na „svom” delu zgrade, i uz pretwe
tu`bama spre~io je radnike da zavr{e kompletan posao. Ne `e-
le}i da „rizikuju”, upla{eni advokatovim pretwama, radnici su
zavr{ili {to su zavr{ili, razmontirali skelu i oti{li, osta-
viv{i fasadu ura|enu toliko da svedo~i o tipi~no na{em ina-
tu (ili bahatosti) u „korist svoje {tete”.

Zanimqivo, gorwi primer, koji smo prosledili dnevnoj {tam-
pi, inspirisao je stanare zgrade u ulici Aleksandra Gli{i}a
broj 2, koji su nam se javili sa molbom da „urgiramo” da se u wi-
hovu kontinuiranu akciju uredewa zgrade, ukqu~i i firma „Že-
qevo trejd” koja tu, kao zakupac poslovnog prostora dr`i pozna-
ti restoran „Ni{”, kako bi zajedni~kim snagama uredili fasadu
svoje zajedni~ke ku}e. B. M.

Me|unarodni  turnir  u  malom  fudbalu

PPPPOOOONNNNOOOOVVVVOOOO    [[[[AAAAMMMMPPPPIIIIOOOONNNNIIII

DDookkllee    iiddee    ssrrppsskkii    iinnaatt

UUUU    KKKKOOOORRRRIIIISSSSTTTT    SSSSVVVVOOOOJJJJEEEE    [[[[TTTTEEEETTTTEEEE

Novogodi{wi Dani solidarnosti

PAKETI(]I) ZA DECU I STARE

Prosto imamo gri`u savesti zbog sku~enosti prostora (ovo se
odr`ava na dan {tampawa lista) i nemogu}nosti {ireg prika-

za u~e{}a svih savskovena~kih u~enika u pomenutim programima.
No, moramo ih bar pomenuti, a to su: Igra~ko-peva~ka grupa i po-
sebno „Zlatne sirene” Jana Karan i Jovana [arac iz O[ „P. P. We-
go{”, grupa recitatora iz [kole za dizajn, instrumentalni soli-
sta na klasi~noj harmonici Sr|an Taraji}, kao i dva divna voka-
la, Selena Bun~i} i Jelena Gaji}, svi iz Brodarske {kole, te
sjajna modna revija, sa sopstvenim kreacijama i manekenima, iz
[kole za dizajn ko`e. I sve to samo prvo ve~e.

Druge ve~eri, u programu za mali{ane, u~estvovali su, sa sta-
rogradskim igrama, |aci iz „Vojvode Mi{i}a”, a sa pravom novo-
godi{wom predstavom u~enici Medicinske {kole. Pored Op{tine koja je svakako najvi{e „zalegla za celu stvar”,

akciji se odazvalo i 20-ak donatora. Iako u trenutku zakqu-
~ewa ovog broja jo{ nije sve sumirano pomenu}emo do sada pri-
stigle donacije: Dili`ansa, Udru`ewe stenografa, Direct media,
Cowimpex, Korak M, STKR Sunce Plus, Mesoplan, Specijal elek-
tronik, Foto Demi...
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Akcija ~i{}ewa Hajd parka

LEPO I KORISNO
Po tre}i put ove godine, a po drugi put u Hajd parku, op{tin-

sko Odeqewe za dru{tvene delatnosti i mesnu samoupravu, za-
jedno sa savskovena~kim {kolama, organizovalo je akciju ~i{-
}ewa, u subotu 11. novembra. Unekoliko se samo razlikovao spi-
sak {kola koje su u~estvovale, pa su uz inicijatore cele serije

ovih akcija – Internacionalnu {kolu „^artvel” i O[ „V. R.
Putnik” sada dominirali sredwo{kolci iz kom{ijske Sport-
ske gimnazije, Medicinske, Brodarske, Ugostiteqske, Dizajner-
ske i Tehni~ke {kole za dizajn ko`e. Sve drugo je bilo na ve}
poslovi~no visokom nivou, od lepog raspolo`ewa do
logisti~ke podr{ke „Zelenila” i „^isto}e”, uz podrazumeva-
ju}e sokove i grickalice, kao i majice koje je, kao uspomenu na
ovo "dru`ewe uz rad", za svakog od 100-tinak u~esnika obezbe-
dila Op{tina.

Humanitarni teniski turnir

„SAVSKI VENAC DECI”
Na teniskim terenima „Partizana” polovinom oktobra igran

je dvodnevni, drugi po redu, teniski turnir „Savski venac svo-
joj deci”, koji je ove godine okupio 76 u~esnika.

Turnir je igran u konkurenciji parova, u dve mu{ke i jednoj
`enskoj starosnoj konkurenciji. Pobednici mu{kog dubla u kate-
goriji starijih od 50 godina su Milan Joksovi} i Milanko Krsma-
novi}, koji su u finalu savladali Miodraga Maleti}a i Draga-
na Ivanovi}a. Pobednici mu{kog dubla u kategoriji iznad 30 go-
dina su Vi{eslav Trnavac i Vladimir Dugali}, a u finalu su sa-
vladali Sa{u Zdravkovi}a i Rada Bjeli}a.

U finalu `enske konkurencije Jelena Stamatovi} i Svetlana
Ni{i} pobedile su Stojanku Krstivojevi} i Zagorku Petrovi}.

Svim finalistima pehare je uru~io Milo{ Kova~evi}, savet-
nik predsednika Op{tine Savski venac, ina~e jedan od organi-
zatora i sam u~esnik turnira.

Ina~e, minimalna kotizacija za u~e{}e na turniru iznosila je
1.000 dinara po u~esniku, ali su zna~ajan prilog dali donatori,
pre svih \or|o Anteq, vlasnik „Gemaksa”. Sredstva, u visini

od preko 120.000 dinara, namewena su {kolskoj deci op{tine,
kojima }e na taj na~in biti omogu}eno da se oprobaju u tenisu, a
donatori sredstava za ovaj turnir pomaga}e {kolu tenisa za sav-
skovena~ke osnovce i ubudu}e, kad ona za`ivi. B. M.

Dan de~je {tedwe

NOVI DE^JI PRAZNIK
Iako smi{qen kao marketin{ka akcija Dan de~je {tedwe sve

vi{e poprima obrise pravog de~jeg praznika. Jer, bez obzira {to
roditeqi kao ulaznicu detetu moraju da „kapnu” neki „dinar”
na {tednu kqi`icu, {to u osnovi i nije tako lo{e, mali{ani
imaju sve uslove da se dobro zabave; od svojih likovnih dela
koja rade i odnose na konkurs, do igrawa sa animatorima i me-
|usobno u prostorijama banke, preko raznoraznih poklona (olo-
vaka, sve{~ica, balona i drugih drangulija) koje tom prilikom
dobijaju, uz soki} i grickalice, sve do mogu}nosti da im na
{tednu kwi`icu budu upla}ena i dodatna sredstva u vidu neke
od nagrada.

Tako je bilo i u nedequ 29. oktobra u filijali Pro kredit
banke na uglu ulica Resavske i Vojvode Milenka, koju je pose-
tio i na{ foto-reporter Vukoje. Tri devoj~ice dobile su tom
prilikom i nagrade od 100, 70 odnosno 30 evra za najboqe nasli-
kane radove na temu „Pozdrav iz mog grada”, a to su: Olga ^ola-
kovi} (8 godina), Milica Serafimovi} (7) i Marta Humo (8). mu{ki  i  `enski

frizer
pedikir
manikir

hladna i topla depilacija,
parafinsko pakovanje, izlivanje noktiju,

relax masa`a, anticelulit masa`a

Resavska 78 a, TC Abra{evi}, I sprat
Tel: 011 26 86 354, 26 86 356



18  · SAVSKI VENAC DECEMBAR  2006.

DRU[TVO

Za one koji imaju neko tenisko prediskustvo, ali i za apsolutne
po~etnike, od sredine decembra „Majdan” u Kozja~koj ulici po-
staje centar nove {kole tenisa. Miodrag Mili Veqkovi} koji je

osmislio i vodi Teniss Fitness Studio. Svojom novom i godinama usavr{a-
vanom metodom nau~i}e popularnoj igri i onog ko nije kro~io na zele-
ni teren, niti zamahnuo reketom. 

Svoj Split metod, koji je u Palm Springsu doveo do savr{enstva i za-
{titio, bazira na anatomiji qudskog tela, odnosno pravilnom i efi-
kasnom podu~avawu forhend i bekhend udaraca. U wegovoj {koli, ka-
ko ka`e, tenis se ne ve`ba, nego se u~i, a uspeh je stoprocentan. Tek ka-
da usavr{i tehniku, Veqkovi} polaznike u~i da igraju. Zato je {kolu
osmislio kroz dva kursa. Prvi je pogodan za totalne po~etnike koji za-
po~iwu privikavawe na odskok loptice, da bi posle 10 dana krenuli
sa vi{im stepenom i igrom.

Treba re}i da se sve de{ava uz sjajnu, samo za to odabranu, muziku,
što govori da je ceo „paket” pa`qivo i stru~no osmi{qen sa ciqem
da se amaterski tenis omasovi do krajwih granica.

Ovih dana kre}e sa radom i {kola korektivne gimnastike za decu
i omladinu (za poreme}aje ki~me, ravne tabane i sl.) koju vodi Ana
Vujovi}, vi{i fizioterapeut, koja }e ujedno za `ene dr`ati ~asove
rekreacije (fitnes, joga, pilates itd.)

Ono {to najvi{e zanima decu i omladinu, ~iji
je ovo centar, jeste ve} najavqeno otvarawe kli-
zali{ta na ko{arka{kom terenu „Majdana”. Kon-
kurs za izbor „izvo|a~a” je zavr{en; izabrano je
preduze}e „Interfrigo” koje je sli~no klizali-
{te, veli~ine 15 puta 30 metara, dr`alo na Zla-
tiboru. U ovom trenutku neophodno je poja~ati do-
vod elektri~ne energije, taj projekat se upravo radi i dok Elektro-
distribucija do|e da poja~a anga`ovanu snagu krenu}e i monta`a kli-
zali{ta. U „Majdanu” o~ekuju da klizali{te proradi tokom raspusta.
Uskoro }e krenuti i {kola baleta koju }e voditi balerina Nika Davi-

dova; ovih dana kre}e i {kola vajawa, u planu je i {kola za male
manekene.

Postoje}e prostorije kompletno su rekonstruisane i pripremqene
za odr`avawe izlo`bi osnovaca i sredwo{kolaca, kao i neafirmi-
sanih umetnika, re{en je i problem s grejawem, a op{tina je re{ila

i jedan za „Majdan” veliki
problem – na{la je sme{taj
za domara koji je tu u centru
stanovao, tako da su sad i te
prostorije na raspolagawu.

Najzad, grad je odobrio pa-
re za kompletirawe projekta
„Majdan”, {to podrazumeva po-

kriveni sportski teren, sa pomo}nom zgradom i prate}im sadr`ajima,
o ~emu smo ve} pisali. Radovi po~iwu s prvim prole}nim danima, a
ceo „zaokru`eni” i kompletirani – novi „Majdan” trebalo bi da pro-
radi do kraja naredne godine. B.M. D.A.

U skladu sa op{tim trendom povratka Beograda na reke, ovogodi{-
wi Dan Savamale obele`en je 7. oktobra plovidbom brodom „Top-
~iderka”. Organizatori doga|aja, Udru`ewe za za{titu ambijentalne
celine Savamala, na ~elu sa Smiqkom Mijailovi}, ~lanom Op{tin-
skog ve}a, pripremili su bogat i raznovrstan program koji je vodila
pesnikiwa Sne`ana Klasovi} \or|evi}. O istoriji Savamale govo-
rio je dr Vidoje Golubovi}, autor kwiga o lagumima i kafanama sta-
rog Beograda; predstavqena je i poezija pesnika Branka Suboti}a
Larija, dok je ceo doga|aj pratio akusti~ni ansambl starogradske mu-

zike „Brankovi prijateqi”, sa peva~em Mar-
kom Peri}em.

Po povratku sa ovog ugodnog krstarewa za
Savamalce je u jednom od laguma u Kara|or|e-
voj ulici organizovana degustacija vina. U or-
ganizaciji istog Udru`ewa u Manakovoj ku}i

je 5. decembra odr`ano jo{ jedno u nizu ovogodi{wih okupqawa ~la-
nova i po{tovalaca ove organizacije.

U programu, prilago|enom ambijentu, u~estvovali su: violinista,
prof. @ivojin Velimirovi} i glumac JDP Zoran Simonovi} koji su,
autenti~nom i inspirativnom, muzikom i poezijom odu{evili poseti-
oce. O Miki Alasu, odnosno mnogima mawe poznatom matemati~aru,
etnologu, kriptografu i izumitequ brojnih patenata ~ije je pravo ime
Mihajlo Petrovi}, govorio je dr Vidoje Golubovi}. Organizator i do-
ma}in ve~eri, Smiqka Mijailovi} i voditeqka programa, pesnikiwa
Sne`ana Klasovi} \or|evi}, uru~ile su priznawa pojedincima i fir-
mama koji su radom i sredstvima pomogli da ovogodi{wi Dan Savamale,
kao i Savamalski susreti, nastave vi{edecenijsku tradiciju. B. M.

Novi sadr`aji u DKC „Majdan”

USKORO I KLIZALI[TE

Priznawa su dobili: Vesko Filipovi} iz Beogradskog vodovo-
da; Milan Mijailovi} i Zoran Ze~evi} iz JRB-a; Ivan Jovanovi},
{ef Lu~ke kapetanije; preduze}a i firme „Mesoplan”, „Centar”,
„Rankovi}” i Beolaboratorija; ansambl „Branko i prijateqi”;
biblioteka „Isidora Sekuli}”; u~esnici Savamalskih susreta
– Zoran Simonovi}, Marko Peri}, dr Vidoje Golubovi}, dr @ivo-
jin Velimirovi} i Sne`ana Klasovi} \or|evi}; Sr|an Debeq-
kovi}, Ranko Beqinac, Zorica Štulovi}, Nenad Simi}, Ana Si-
mi}, gra|ani MZ „Zeleni venac”: Miroslav Marinkovi}, Milanka
Radivojevi}, Gordana Cejovi}, Ratko Popovi}, @ivadin Krsti},
Miroslav \or|evi}, Milovan Mra~evi}, Katarina Mra~evi}, Mi-
lorad Rodi}, Zoran Jakovqevi}, Branko Vujovi}, kao i op{tin-
ska Slu`ba za informisawe i wen foto-reporter \or|o Vukoje.

Krenula {kola tenisa, po~iwe fitnes, joga i
korektivna gimnastika, a samo {to nisu kre-
nule i {kole baleta, vajawa i manekenstva.
Pokrivawe sportskog terena kre}e na prole}e.

Dan Savamale i Savamalski susreti

VI[EDECENIJSKA TRADICIJA
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Povodom obele`avawa 5. decembra, Me|unarodnog dana lica sa
hendikepom, op{tina Savski venac i weno Odeqewe za dru-
{tvene delatnosti i mesnu samoupravu organizovali su dona-

torsko ve~e, sa aukcijskom prodajom radova dece sa posebnim potre-
bama iz Specijalne osnovne {kole „Anton Skala” i Centra za sme-
{taj i dnevni boravak dece i omladine ometene u razvoju – Doma za
decu i omladinu sa o{te}enim sluhom. 

Humanitarno ve~e po~elo je izvanrednom
priredbom, uz prikaz aktivnosti dece iz ovih
domova, a nastavqeno aukcijom deset najbo-
qih likovnih radova dece sa posebnim po-
trebama, izvanrednih toliko koliko oni ta-
lentovani mogu biti, a, kako re~e slikar Ra-
dovan Mi}a Trnavac, koji je vodio aukciju,
istovremeno neoptere}eni svim onim {to dru-
ge slikare obi~no optere}uje.

Dobro organizovana humanitarna akcija, sja-
jan i emocijama nabijen program, koji su tom
prilikom izveli {ti}enici pomenutih domo-
va i lepa atmosfera koja se stvorila, u~ini-

li su da aukcija de~jih
likovnih radova pre-
ma{i sva o~ekivawa i
postigne (i organiza-
cijom i rezultatom)
uspeh na kom bi mogle
pozavideti i najboqe
aukcijske ku}e.

Kada je ve} prvi, za-
jedni~ki rad vi{e
u~enika {kole „An-
ton Skala” animirao
nekoliko kupaca da
ga od po~etnih 12.000
izlicitiraju ~ak do
30.000 dinara, svima
od stotinak gostiju u
op{tinskoj sali bilo
je jasno da se de{ava
ne{to neo~ekivano,
jer je potom prodato i
devet preostalih eks-
ponata, od ~ega samo
jedan po po~etnoj ce-
ni, a ukupna prikup-
qena suma je 158.000

dinara. Dodamo li tome da je humanih darodavaca bilo ~ak i vi{e
nego slika ponu|enih na prodaju, kao i da su na prigodnim {tandovi-
ma prodavane razne de~je rukotvorine, onda se ~ist prihod sa ove
priredbe, koju je nadahnuto vodio glumac Sr|an Karanovi} pribli`a-
va cifri od 300.000 dinara.

Sva ta sredstva idu za opremawe kabineta i nabavku didakti~kih
sredstava {ti}enika pomenutih domova. D. Antoni}

Briga o starijima, jedna od najzna~ajnih
oblasti rada Crvenog krsta Savskog venca

PROFESIONALNO
UZ NEPROFESIONALCE

Pod sloganom „korak po korak” op{tinski Crveni krst zavr{a-
va godinu u kojoj je poja~ao brigu o starijim `iteqima Savskog
venca. Razumqivo, jer ova op{tina po broju starijih spada u naj-
starije u Beogradu.

Usvojeni projekat koji je, pored ostalih, podr`ala Me|una-
rodna konferencija Crvenog krsta i Crvenog polumeseca, ura-
|en je na osnovu sve preciznije i sve sadr`ajnije evidencije o
potrebama te populacije na na{oj op{tini. Od 294 anketiranih,
wih 257 je prihvatilo da bude obuhva}eno Programom brige, ko-
ji kod nas pru`a neprofesionalni servis lokalne organizaci-
je. U 2006. godini 25-oro volontera pru`ilo je 2700 raznih uslu-
ga: minimum nege u stanu; pomo} i kontrolu u kori{}ewu medi-
cinske terapije i pru`awu li~ne higijene; obezbe|ivawe ade-
kvatne ishrane; mawe ku}ne servisne usluge i drugo.

Interesantno je da su se me|u onima koji poma`u starijima
na{li i wihovi vitalniji vr{waci, {to govori, koliko o gene-
racijskoj solidarnosti, toliko i o ~iwenici da Savski venac
jeste starija, ali ipak vitalna op{tina. B. M.

Knez Aleksandar (Pavlov) Kara|or|evi} se 13. novembra u Op-
{tini susreo sa predsednikom Savskog venca, Tomislavom

\or|evi}em i predstavnicima politi~kih partija u Skup{tini
op{tine. Zajedno sa Sr|anom Stani{i}em, predsednikom Srpske
kulturne mre`e, knez Kara|or|evi} je predao Op{tini 170 vred-
nih kwiga, u znak zahvalnosti za omogu}avawe sajma kwiga na Sla-
viji, bez nadoknade, koja je odr`ana u septembru.

Nakon srda~nog razgovora, u kojem je kao tema preovladavalo
Kosovo, odlu~eno je da se donacija pokloni enklavi Gora`de-
vac, dok je odlazak predsednika Op{tine i wegovih najbli`ih
saradnika na Kosovo najavqen za kraj godine.

I Zoran Trivi}, direktor istoimene izdava~ke ku}e je, sli~-
nim povodom, 23. novembra, ispred 11 izdava~a, posetio op{ti-
nu Savski venac i predstavnicima Op{tine uru~io kwige za de-
cu u vrednosti od 260 hiqada dinara. Na ovaj na~in nastavqa se
saradwa izdava~a i Op{tine. Tokom decembra izdava~i }e pono-
vo odr`ati, ovoga puta Novogodi{wi, sajam kwiga na Slaviji, a
do kraja decembra Trivi} je, u ime izdava~a, obe}ao jo{ jednu do-
naciju u kwigama, vrednosti oko 140 hiqada dinara.

Deo dobijenih kwiga op{tina Savski venac }e poslati deci
Kosova i Metohije, dok }e ostatak biti poklowen De~ijoj ustano-
vi „Savski venac”, kao i {kolskim bibliotekama osnovnih {ko-
la sa Savskog venca. B.M. S.M.

Kwige deci na poklon

VREDNE DONACIJE
U IME SARADWE

Kwige deci na poklon

VREDNE DONACIJE
U IME SARADWE

Humanitarna a(u)kcija u Op{tini Savski venac

PRIKUPQENO BLIZU
300.000 DINARA
PRIKUPQENO BLIZU
300.000 DINARA

Najskupqa slika na aukciji
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Uokviru tribina, koje op{tina Savski ve-
nac prire|uje za gra|ane Op{tine iz
razli~itih oblasti, 6. i 11. decembra

odr`ana su dva predavawa na temu zdravstve-
nog prosve}ivawa gra|ana. „Reproduktivno
zdravqe mu{karaca i `ena” je bilo tema pre-
davawa, koje je 6. decembra odr`ala prof.
dr Mirsanda Stani}, ginekolog-aku{er iz In-
stituta za humanu genetiku Medicinskog fa-
kulteta u Beogradu. Predavawe je bilo name-
weno svima koji `ele ozbiqnije da se pozaba-
ve svojim zdravqem (svojim biolo{kim ja) i
nau~e kako da poboq{aju op{te zdravstveno
stawe svoga organizma. U okviru glavne teme
posebno su obra|ene podteme: reproduktivne
artificijelene tehnike (ART), menopauza, an-
dropauza i hormonska terapija (i kontraver-
ze vezane za wu).

Doktorka Stani} je u izlagawu rekla da su
qudi evolutivno predodre|eni da `ive ono-
liko koliko traje reproduktivni period, a da
prirodu ne interesuje {ta se sa ~ovekom de-
{ava nakon reproduktivnog perioda. Radi o~u-
vawa mladosti i zdravqa, najnovija nau~na
saznawa preporu~uju prirodne hormone (est-
rogen, progesteron, testosteron) kao izuzetno
va`an elemenat. Prema re~ima prof. Stani}
o hormonima vladaju velike predrasude, a pre
svega, oni se, prema wenim re~ima, neprove-
reno i neta~no dovode u vezu sa kancerima. To
je, kako je rekla, samo jedna u nizu dogmi koje

vladaju u oblasti medicine, od kojih su mnoge
u posledwe vreme i sru{ene.

Kad je re~ o hormonima, su{tina problema
je, u tome {to su osnovni steroidni hormoni
jeftini, {to ne odgovara interesima farma-

ceutske industrije. Profesorka je zatim ob-
jasnila principe po kojima funkcioni{e }e-
lija qudskog organizma i razliku izme|u nor-
malne deobe i nenormalne, odnosno kancero-
gene deobe }elija. Slede}i deo predavawa je
posvetila periodu reprodukcije, odnosno ra-
|awa, i rizicima koji se javqaju kod `ena na-
kon tzv.prelomnih godina od 31. do 35. U okvi-
ru ovog dela posebno je bilo re~i o vantele-
snom oplodewu. Najve}i deo predavawa bio je
posveden periodu menopauze kod `ena i mu{-
karaca. Objasniv{i sve promene koje se u pe-
riodu menopauze de{avaju kod `ena, a u peri-
odu andropauze (dodu{e postepenije i mawe
drasti~no) kod mu{karaca, ponovo je naglasi-
la zna~aj kori{}ewa prirodnih sterodnih hor-
mona, i kod jednih i kod drugih, radi o~uvawa
zdravqa, vitalnosti i produ`ewa `ivotnog
veka.

Drugo predavawe sa temom „Starewe i mo-
gu}e terapije protiv starewa” dr Stani} je
odr`ala 11. decembra. Naglasiv{i da se ova
oblast do skoro u medicini zanemarivala,
istakla je da danas na Zapadu postoji i sub-
specijalizacija iz oblasti starewa.

Istakav{i da je prema najnovijim nau~nim
saznawima starewe posledica „gre{ke u pro-
gramu” prof. Stani} je zatim podrobno obja-
snila ulogu svih hormona u organizmu u proce-
su starewa. U nastavku je iznela sva najnovi-
ja nau~na saznawa u primeni terapije protiv
starewa danas. Objasniv{i da neki organizmi
u prirodi `ive bezgrani~no dugo, dr Mirsan-
da Stani} je rekla da nije nikakva utopija da
}e i ~ovek budu}nosti mo}i da `ivi skoro
ve~no.

S. Mikavica

Povodom 1. decembra, Svetskog dana borbe protiv side, u
prostorijama [kolskog dispanzera Doma zdravqa „Savski ve-
nac”, odr`ana je izlo`ba plakata u~esnika seminara „Sa~u-
vajmo reproduktivno zdravqe. Slogan ove izlo`be u~eni~kih
radova bio je „Vo}e, slatki{i i bonbon za kondom”, a prikup-
qeno vo}e i slatki{i (koje su donosili posetioci izlo`be)
pokloweno je mali{anima iz Doma za decu o{te}enog sluha
„Stefan De~anski”.

U okviru pomenutog programa prim. dr Mirjana Ergi}, speci-
jalista {kolske medicine, sa svojim timom, ve} {est godina,
po metodu UNICEF-a, za druge razrede sredwih {kola sa Sav-
skog venca, jednom do dva puta mese~no, organizuje dvodnevne
seminare u Kabinetu za zdravstveno vaspitawe dispanzera. U
ovom kabinetu organizuju se i predavawa sli~nog sadr`aja za
osnovce i sredwo{kolce u okviru zdravstvene edukacije |aka
i redovnih sistematskih pregleda.  

Ova izlo`ba uspelih i duhovitih u~eni~kih plakata upra-
vo je proizvod ovih sadr`ajnih i neophodnih seminara.  S. M. Radno vreme od 15 do 20 ~asova

Dediwe, Koste Racina 16
Telefon: 011 2661-357, 063 216-664

KLINIKA LA BREA
PLASTI^NA ESTETSKA

REKONSTRUKTIVNA
HIRURGIJA

PREGLEDE I OPERACIJE
IZVODI TIM STRU^WAKA

SA VMA I IZ INOSTRANSTVA

Pregledi su besplatni

Izlo`ba u~eni~kih plakata

„BONBON ZA KONDOM”

Tribina – zdravstveno prosve}ivawe

HORMONI NISU BAUK

Dr Mirsanda Stani}



Letovawa i zimovawa

Izleti u zemqi i inostranstvu

Rekreativna nastava
i |a~ke ekskurzije

Prodaja i rezervacija doma}ih i
me|unarodnih autobuskih karata
za sve ve}e evropske gradove
od Istanbula do Stokholma
(Budimpe{ta, Be~, Bratislava,
Prag, Salzburg, Minhen, [tutgart,
Frankfurt, Dortmund, Berlin,
Hamburg, Cirih, @eneva,
Kopenhagen, Malme, Geteborg,
Stokholm, Trst, Venecija, Milano,
\enova, Strazbur, Mec, Ren, Lion,
Pariz, Lije`, Brisel, Amsterdam...)

Rezervacija karata na doma}im
linijama tel. 011/2622-526 i 180-377

Rezervacija me|unarodnih
karata tel. 011/2627-146 i 2622-526

Prodaja avio karata

Iznajmqivawe autobusa visoke
turisti~ke klase za vanlinijski
saobra}aj u zemqi i inostranstvu
tel./faks - Jubus 2658-748

BASTURIST POSLOVNICE
@elezni~ka 4, Beograd
tel. 2658-759, 2638-982
tel./faks 2627-146
e-mail: basturist@bas.co.yu
Mar{ala Birjuzova 2-4
tel. 2622-526, 180-377
tel./faks 638-018
e-mail: bastur@eunet.yu

www.bas.co.yu
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Molitvena {etwa
povodom 1. decembra

SPRE^ITI AIDS
Povodom 1. decembra, Svetskog dana

borbe protiv AIDS-a, preko stotinu mla-
dih sa Savskog venca pro{etalo je sa
upaqenim sve}ama od SKC-a do Trga slo-
bode, gde su se pridru`ili svojim beo-
gradskim vr{wacima. 

Manifestacija koju je organizovao op-
{tinski Crveni krst, nastavqena je vo`-
wom „dvojkom”, zatim i akcijom oko @e-
lezni~ke stanice i Zelenog venca, a gra-
|anima je sve vreme deqen propagandni
materijal sa porukama o za{titi od ove
opasne bolesti. 

Istog dana u osnovnim {kolama na na-
{oj op{tini odr`ane su radionice sa
istom temom. B.M.

Sve~ano{}u u Akademiji kopnene vojske, OŠ „Vojvoda Radomir Putnik” proslavila je 45 godi-
na od osnivawa. Publici u kojoj su sedeli i biv{i u~enici, profesori i direktori {kole,

zanimqivim dramskim i muzi~kim programom predstavilo se preko 250 u~enika svih razreda.
Ovo je bila zavr{na priredba u nizu javnih ~asova i susreta, odr`anih u {koli u prethodne

dve nedeqe, odnosno od 2. novembra, kada se zvani~no obele`ava Dan {kole.
Poznato je da su |aci ove {kole, jedne od najuspe{nijih na Savskom vencu i u Beogradu, bili

i brojni zaposleni u na{oj Op{tini, pa i na{ predsednik, Tomislav \or|evi}. B. M.

Op{tinska organizacija Crvenog krsta

^UVAJMO VOLONTERE
Pod geslom „Budite i Vi deo ne~ijeg vremena”, op{tinski Crve-

ni krst je povodom 5. decembra, Svetskog dana volontera, okupio
gra|ane Savskog venca, mahom u~enike, koji su ukqu~eni u volon-
terske poslove pri ovoj humanitarnoj organizaciji.

Ako se ima u vidu da je broj usluga koje volonteri Savskog ven-
ca godi{we pru`e gra|anima ove op{tine gotovo 3.000, a wih je
oko 30, onda je razumqivo da je uz svakodnevnu edukaciju na ni-
vou Op{tine, Grada i Srbije, zapravo najva`nije da ih organiza-
cija zadr`i. Razumqivo da ve}ina me|unarodnih humanitarnih
asocijacija nije suo~ena sa tim problemom, zbog vi{eg standarda
gra|ana, me|u kojima su i davaoci dobrovoqnog rada. B. M.

DOBRA BAZA ZA BUDU]NOST

Kros savskovena~kih {kola

BAZA DOMA]E ATLETIKE
Savez sportova Savski venac i Atletski klub Partizan okupi-

li su 27. oktobra u Hajd parku preko 700 u~enika iz {est osnov-
nih i tri sredwe {kole (^etvrta i Vojna gimnazija i Brodarska
{kola) sa na{e op{tine, kao i vi{e gra|ana Savskog venca koji
su na krosu tr~ali u jednoj grupi, a priznawa za osvojena prva me-
sta dobili u zavisnosti od polne i starosne strukture.

Zahvaquju}i uspe{noj organizaciji i zalagawu, pre svih Vla-
dimira Demnijevskog, sekretara Saveza sportova Savskog venca,
odr`ano je 13 trka i dodeqene po tri medaqe u svakoj, za osvo-
jena prva mesta.

Krosu su, od priznatih imena doma}e atletike, prisustvovali,
izme|u ostalih i legendarni dugopruga{ Frawo Mihali}, kao i
biv{i reprezentativac, a sada direktor Atletskog kluba Parti-
zan prof. dr Dragan @ivoti}, koji je pozdravio obnovqenu sa-
radwu sa op{tinskim Savezom, sve u ciqu da se ovakvi doga|aji
odr`avaju svakog prole}a i jeseni, kao baza na{e atletike.

Jubilej O[ „Vojvoda Radomir Putnik”
IME S TRADICIJOM

Dru{tvo za negovawe tradicije neka-
da{we Druge beogradske, a danas Filo-
lo{ke gimnazije, organizovalo je 25.
novembra godi{wu skup{tinu sa koje je
glavni zakqu~ak, kao apel, upu}en svim
prosvetnim institucijama: da se jednoj
od najstarijih (136 godina) gimnazija u
Beogradu vrati stari naziv Druga beo-
gradska (filolo{ka) gimnazija
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Na poziv Xona Bredfuta, predsednika
londonskog ragbi kluba „Kit Ejd”, rag-

bisti „Singidunuma” su pro{log meseca go-
stovali u Engleskoj. Poziv mladim igra~i-
ma, {ti}enicima Centra za za{titu odoj~a-
di, dece i omladine iz Zve~anske, usledio
je posle leto{weg sjajno organizovanog me-
|unarodnog turnira koji je, uz u~e{}e ekipa
iz Rusije, Bugarske, Francuske, Slovenije
i BiH, za igra~e 92. i 93. godi{ta, odigran
u Beogradu. 

Pored nekoliko me~eva odigranih sa lo-
kalnim klubovima, kojima su prisustvova-
li i predstavnici na{eg konzulata u Lon-
donu, igra~i „Singidunuma” su bili gosti
susreta London Ajri{ – Gloster, te Engle-
ska – Argentina. Doma}ini su snosili sve
tro{kove boravka na{ih ragbista u Londo-
nu, omogu}iv{i im i turisti~ko razgleda-
we grada. 

Da bi se vremenom postiglo potpuno uk-
qu~ewe ove dece u dru{tvo, ~lanovi „Sin-
gidunuma” su i mladi koji `ive u porodi-
cama. Veliki zna~aj za wihovo zdravo odra-
stawe svakako je redovno {kolovawe. Pri-
mera radi, Aleksandar Petrovi} (19), biv-
{i igra~, sada je student Vi{e trenerske
{kole, {to je omogu}eno i ostalim ~lano-
vima kluba.

Treba re}i da iza ove dece stoje ne samo
stru~ni qudi, nego vrhunski entuzijasti:

Zoran Mila~i}, direktor Centra, Brani-
slav Andrejevi}, predsednik i Mi{a \u-
rovi}, potpredsednik kluba. 

Sponzorisan od strane banke „Sosijete
`eneral”, posle ovogodi{weg gostovawa u
Londonu, te prethodnog, moskovskog „Zlat-
nog ovala” u maju, „Singidunum” se sada pri-
prema za turnire u narednoj godini.

B. Mari}

U Osnovnoj {koli „Stefan Nemawa”
predstavqen program za decu

„UMEM BOQE”
Program „Umem boqe”, koji sprovodi Savetovali{te za brak i

porodicu Gradskog centra za socijalni rad, 5. decembra je
prezentovan javnosti u Osnovnoj {koli „Stefan Nemawa” na Se-
waku. Ovaj specijalizovani program je namewen deci i rodite-
qima i predstavqa vid spre~avawa problema u pona{awu de-
ce. U ovoj {koli }e biti ostvaren u toku decembra.

Ciq ovakvog rada sa decom je razvijawe ve{tina komunikaci-
je, re{avawe problema, prihvatawe i po{tovawe sebe i drugih,
kao i adekvatnije uklapawe u {kolsko okru`ewe. Ovo je, ina~e
tre}i ciklus realizacije ovog programa i to u osnovnim {kola-
ma u op{tinama Savski venac, Zemun i Zvezdara. Za sada je ovaj
program sproveden u devet beogradskih {kola, a kona~an ciq je
da se dostigne nivo da svaka {kola poseduje tim koji }e sa decom
raditi od prvog razreda. Zato }e se vr{iti obuka nastavnika i
psihologa u svakoj osnovnoj {koli. Kako navode oni koji vode
program, oni se ne bave decom sa problemima u pona{awu, ve} se
trude da deca ne steknu takav problem. Ona se kroz radioni~ar-
ski rad dru`e i u~e o novim, efikasnijim na~inima razmi{qawa
i pona{awa. Usmeravaju se na boqi na~in komunikacije sa sredi-
nom, na to kako je umesto agresivnog pona{awa boqe razgovara-
ti i uspostavqati saradwu umesto sukoba. 

Teme razgovora u~enika u okviru grupe su pravilno prepozna-
vawe ose}awa, uspostavqawe veze izme|u ose}awa i mi{qewa,
kontrola besa, razli~ito sagledavawe istih situacija i jo{ mno-
go toga. Program obuhvata i organizovane izlete, posete biosko-
pima i pozori{tima. Predvi|ene su i klupske aktivnosti kao
{to su bavqewe sportom, razli~ite igre i drugo.

Osim sa decom radi se i sa roditeqima i na taj na~in im se
omogu}uje boqi odnos i razumevawe sa svojim mali{anima. Rodi-
teqi u ovom programu sti~u ve{tinu boqeg roditeqstva. S.M.

RESAVSKA 80

NETO DNEVNICE od
1.000 do 1.200 dinara

ADMINISTRATIVNI RADNICI,
RADNICI OBEZBE\EWA,

SOBARICE, HIGIJENI^ARKE,
FIZI^KI RADNICI...

U TOKU JE OBNOVA ^LANSTVA
I PRIJEM NOVIH ZADRUGARA

POTREBNI RADNICI

^lanarina za 2007. godinu: 200 din.

TEL: 2681-655, 2681-678, 2641-244

Posle gostovawa ragbista „Singidunuma” u Londonu

SPORTOM U SVET
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Redakcija na{eg lista privatizovala je
op{tinsku salu u ve~e 24. novembra, zbog
izlo`be na{eg kolege, foto-reportera

i prijateqa \or|a Vukoja. I sve je na toj iz-
lo`bi bilo privatizovano, od gostiju, me|u ko-
jima je najvi{e bilo nas i ~lanova na{ih po-
rodica, Vukojevih i na{ih kolega iz ku}e i van
we, koji su svi pre svega prijateqi ili bar po-
{tovaoci lika i dela glavnog te ve~eri, od za-

menika ministra kulture, nekih va`nih liko-
va iz medija i umetnosti, sve do uprave re~ne
policije, da sve bude u skladu sa temom, a
ostane u prijateqskom tonu.

I kad smo ve} kod teme „Bilo (ne)ponovilo
se”, ona se kao i cela izlo`ba odnosi(la) na
poplave koje su proletos zadesile Savski ve-
nac, a Vukoje zapucao pa, svakodnevno {kqoca-
ju}i, napravio hiqade i hiqade snimaka, od ~e-

ga i neke koji su jednostavno vapili da budu
izlo`eni.

Na{ \ole je, ina~e, poznata faca me|u fo-
to-reporterima, nema gde nije radio i objav-
qivao i nema koga (ili ko ga) ne poznaje. I sni-
ma ve} 30-ak godina, a da nikad nije imao svo-
ju samostalnu izlo`bu, iako su mu, ka`e, nudi-
li, ali wega mrzelo da to priprema... On ina~e
voli da fotografi{e – da pravi milione sni-
maka, da na wima, ako mo`e, sa~uva {to vi{e
deli}a istorije. I nema gde nije bio. Na svim
mogu}im mitinzima i protestima, rati{tima
i strati{tima, hap{en, tu~en i progawan. Za-
slu`io je da nam bude ~ast da mu priredimo
izlo`bu, pa smo ga ubedili na brzinu. I sad
vi{e nemamo vremena da ~ekamo narednih 30
godina. 

I da sve u vezi s ovom izlo`bom bude okre-
nuto naopa~ke, da je organizujemo pomogli su
nam sponzori koji su u pomenutim poplavama i
sami bili o{te}eni (Sportsko dru{tvo BASK,
restorani „[est topola” i „Savski ekspres”,
Pekara „Fiorini” i Vinarija „Centar”, koja je
ba{ tom prilikom promovisala svoju ~uvenu
rakijsku „Srpsku trojku” – kajsija, kru{ka i tra-
varica).

Po{to vam je, verovatno, po sastavu gosti-
ju i asortimanu sponzora jasno da je tu posle
otvarawa bilo lepog dru`ewa i ako vam je
krivo {to i sami niste prisustvovali istom
– to smo i hteli. D. Antoni}

Pored svoje osnovne namene, za sednice SO
i sli~ne skupove, op{tinska sala  sve in-

tenzivnije `ivi i svoj kulturni `ivot. Po-
red raznih sve~anosti, promocija, konferen-
cija za {tampu i sli~nog u woj su gotovo re-
dovno prisutne i zanimqive izlo`be. Samo
tokom leta, u takozvanoj „mrtvoj sezoni”, ima-
li smo nekoliko postavki. Tako je tu bila iz-
lo`ba studenata Pejza`ne arhitekture sa [u-
marskog fakulteta, koji su u svojim radovima
tretirali lokacije na Savskom vencu, kao i
izlo`ba nagra|enih studenata Fakulteta li-
kovnih umetnosti (~ija se ve}ina smerova i
nalazi na Savskom vencu), a u sklopu sarad-
we Op{tine i FLU. Treba ista}i i da su pri-
likom otvarawa ove izlo`be uru~ene tradi-
cionalne nagrade koje op{tina dodequje naj-
boqim studentima Vajarskog odseka. 

U op{tinskoj sali je bila uprili~ena i iz-
lo`ba najatraktivnijih radova predstavqe-
nih na ovogodi{wem Trijenalu svetske arhi-
tekture, zajedno sa wenom digitalnom pre-
zentacijom, a arhitekta Ivica Mla|enovi},
pedantni hroni~ar i pratilac svetskih toko-
va u arhitekturi, autor Trijenala, najavio je
i te{we veze sa op{tinom Savski venac u tom
smislu.

Bila je tu i izlo`ba nagra|enih likovnih
radova u~enika savskovena~kih osnovnih {ko-
la, na konkursu na temu „Grad i reka”, izlagao
je tu i umetni~ki fotograf ^aslav Milo{e-
vi} (jednu od wegovih fotografija imamo na
naslovnoj strani ovog broja), kao i na{ foto-
reporter \or|o Vukoje (poseban tekst u ovoj
rubrici), a trenutno zidove sve~ane, velike,
odborni~ke ili nove op{tinske sale, kako je

jo{ uvek zovu, krase slike poklowene Huma-
nitarnom fondu „Simonida”. ^itav prihod od
prodaje ovih umetni~kih dela desetak doma-
}ih i nekoliko holandskih slikara, koja }e u
op{tinskoj galeriji biti izlo`ena do kraja
decembra, bi}e upotrebqen za kupovinu tele-
vizora de~jim odeqewima bolnica na Sav-
skom vencu.

Ovaj popis izlo`benih aktivnosti na kraju
godine treba da ilustruje izuzetno `iv kul-
turni `ivot u op{tinskoj galeriji, jer svaka
izlo`ba je svojevrsni kulturni ~in; ima svo-
je otvarawe, kombinovano sa drugim sadr`a-
jima i prezentacijama, i iznad svega dru`e-
we gra|ana, qubiteqa umetnosti i kulturnih
poslenika. D. A.

Izlo`ba \or|a Vukoja u op{tinskoj sali

BILO (NE)PONOVILO SE

Otvoren Italijanski Institut za kulturu

NOVO TEME UMETNI^KOG ^ETVOROUGLA
Posle dugo i{~ekivawa, ozbiqnih radova na adaptaciji zgrade, i dosta najava budu-

}ih aktivnosti u Ulici kneza Milo{a broj 56 je 6. decembra otvoren novi Italijanski
Institut za kulturu. Otvarawu je prisustvovao kompletan diplomatski kor, na ~elu
sa ambasadorom doma}inom Alesandrom Merolom. 

Ovaj izvanredni kulturni prostor koji u sebi sadr`i i ~itaonicu i razne druge
sadr`aje namewene qubiteqima kulture i umetnosti otvoren je izlo`bom klasi~nih
skulptura starorimske umetnosti pod na-
zivom „Detiwstvo”, koja }e tu biti postav-
qena do 5. januara.

Uz ranije otvorene galerije „Strategie
Art” u Vi{egradskoj i „Heart” u Ulici kne-
za Milo{a, kao i sve aktivnije kulturne
i galerijske aktivnosti u samoj Op{tini
Savski venac, novoosnovani Italijanski
Institut za kulturu je najnovija temena
ta~ka umetni~kog ~etvorougla na prostoru
koji time dobija neku novu su{tinu i po~i-
we da `ivi inspirativnijim i duhom bo-
gatijim `ivotom. A da je tako govori i
tema jedne od narednih postavki „Beograd u Veneciji – Venecija u Beogradu” (radni
naslov) na kojoj }e i na{oj publici biti prikazana izvanredna postavka Projekta
„Beograd”, sa nedavno zavr{enog venecijanskog arhitektonskog bijenala, na kojem je,
sa svojim lokacijama, op{tina Savski venac bila jedna od dominantnih.

Izlo`be u sali Skup{tine op{tine

OSNOVCI, STUDENTI, SVETSKI MAJSTORI...
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Ro|endan AD „\uro Salaj”

KOTEL UZ DIKSILEND
Malo je Beogra|ana koji tokom svog `ivota ni jednom nisu

posetili AD „\uro Salaj”, instituciju koja je nedavno
proslavila 54. godinu postojawa. @ele}i da se na simbo-

li~an na~in zahvali svima koji su mu ukazali poverewe „\uro
Salaj” je u svojoj zgradi u Nemawinoj 28, povodom jubileja orga-
nizovao prigodan program. Naime, 24. novembra, polaznici, sa-
radnici i poslovni partneri ku}e mogli su da pogledaju besplat-
nu filmsku projekciju i u`ivaju u koncertu „Belgrade Dixieland
Orchestra”, nakon kog je organizovan koktel. Za ovu priliku pri-
re|ena je, u Galeriji „Crwanski”, izlo`ba fotografija vezanih
za istorijat ku}e, kao i brojnih vrednih priznawa, koja su joj do-
deqena za zna~ajan doprinos u obrazovawu i kulturi.

Svi gosti dobili su na poklon bro{uru {tampanu za ovu pri-
liku, koja na ilustrativan na~in govori o bogatoj ponudi renomi-
rane ku}e, koja, pored ostalog, obuhvata: {kolu stranih jezika,
obrazovne programe osposobqavawa za rad, umetni~ko-obrazov-

ne programe, teatar poezije, bioskop, pozori{ne predstave, gale-
riju, likovni klub amatera, kwi`evni i klub qubiteqa filma,
turisti~ko-obrazovne programe, Univerzitet za tre}e doba i us-
luge ugostiteqstva.

Razvojnim planovima „\ure Salaja” predvi|eno je boga}ewe
programske ponude i pove}awe broja polaznika, kao i formira-
we ogranaka na Savskom vencu. Ve} prvim kontaktima sa Biqa-
nom Ba~anin, na~elnikom op{tinskog Odeqewa za dru{tvene
delatnosti, sa zadovoqstvom je konstatovano da su mogu}nosti
saradwe brojne i raznovrsne. Prvi korak u tom pravcu bi}e for-
mirawe isturenih odeqewa Univerziteta za tre}e doba u mesnim
zajednicama na op{tini, u saradwi sa op{tinskom organizacijom
penzionera i Udru`ewem boraca, a uz pomo} i podr{ku Op{tine.

Svetlana @ivani}

KRAJ JEDNOG – PO^ETAK
NOVOG CIKLUSA

Ako se vrednost ne~ijeg slikarstva meri koli~inom publike koja
mu do|e na otvarawe izlo`be onda je Ranko Beqinac ili veliki
slikar ili sre}an ~ovek, jer mno{tvo qudi koji su se 24. oktobra
gurali da u|u u Galeriju „Singidunum”, ili su zainteresovana pub-
lika ili prijateqi. A ako ~ovek-slikar ne zna ~ega bi `eleo vi{e,
najboqe je da su i jedno i drugo istovremeno. No, kako je Ranko Be-
qinac do sada osvojio najuglednije likovne nagrade i u`iva veli-
ki ugled u likovnim krugovima, uz ~iwenicu da mu se radovi sasvim
solidno prodaju, onda ona gu`va s po~etka teksta ne ~udi.

Ranko Beqinac je ina~e ro|eni Savamalac i ve} drugi mandat
odbornik u op{tinskoj skup{tini, mogli bismo re}i i prijateq na-
{e ku}e, a izlo`ba u „Singidunumu”, u neku ruku predstavqa i pre-
kretnicu u wegovoj karijeri, bar kad su motivi upitawu.

Beqinac je naime, osim originalne tehnike akvarela, barem po-
sledwih godina, poznat po svojevrsnim mrtvim prirodama. Ovoga pu-
ta, uz mrtvu bila je izlo`ena i jedna itekako `iva priroda, `en-
ski akt koji }e mu{kom delu likovne publike biti oku miliji, a to
je ina~e i najava budu}eg ciklusa Rankovih slika, kojima se una-
pred radujemo. D. Antoni}

Zvani~no zatvarawe
„Top~iderskog kulturnog leta”

IZLO@BA UZ KONCERT
Op{tinska biblioteka „Isidora Sekuli}” priredila je 6.

novembra, u svom sedi{tu u ulici Vase Pelagi}a, zavr{nu
priredbu kojom je i zvani~no zatvorena ovogodi{wa manifesta-
cija „Top~idersko kulturno leto”.

Bila je to kolektivna „best of” postavka najboqih likovnih
radova izlaganih na samostalnim izlo`bama tokom letwih me-
seci. Tako su na ovoj izlo`bi svoje radove izlo`ili: @ivojin
i Jelena Velimirovi}, Dobrivoje Lazarevi}, Igor Markovi} i
Jelena ]osi}. U muzi~kom delu programa u~estvovao je guda~ki
ansambl u sastavu: @ivojin Velimirovi}, Nikola \uri~anin i
Ladislav Mezei, koji su tom prilikom izvodili dela Mocarta,
Plejela, Mazasa, ^ajkovskog, Vu~kovi}a i Rahmawinova.

Kao gost programa nastupila je glumica JDP Radmila Rado-
vanovi}, a sve se, po starom dobrom obi~aju nastavilo lepim dru-
`ewem qubiteqa umetnosti, umetnika i kulturnih poslenika
sa Savskog venca.

Izlo`ba Natalije Jeremi} u SKC-u

PRVI KORACI KA
UPOZNAVAWU LI^NOSTI

Od 22. do 31. decembra, u „Sre}noj galeriji” Studentskog kul-
turnog centra, svoje slike iz opusa „Portreti” Beogra|anima
predstavqa mlada slikarka Natalija Jeremi}. Ispituju}i pove-
zanost karaktera i odevnog detaqa, autorka poku{ava da kroz
vi{estruki simbolizam cipela predstavi deo licnosti, wene
savesti i sopstvene svesnosti.

Natalija Jeremi} (30) zavr{ila je slikarstvo na Likovnoj aka-
demiji u Firenci, a wena impresivna biografija po~iwe na
Savskom vencu, gde je ro|ena, zavr{ila osnovnu {kolu i gimna-
ziju i otisnula se u svet, da bi se sada vratila Beogradu. B.M.

Izlo`ba Ranka Beqinca
u Galeriji „Singidunum”
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Da je pre`iveo Drugi svetski rat Beo-
gradski sport klub „Br|anin” slavio bi
ove godine 95. ro|endan. Osnovan 1911. go-
dine na padinama Top~iderskog brda, pre-
ma Sewaku, nakon prekida za vreme Prvog
svetskog rata obnovio je svoj rad 1919. go-
dine i sve do [estoaprilskog bombardova-
wa koje ga je zateklo na petom mestu Prvog
A razreda Beogradskog lopta~kog podsave-
za, bio jedan od najorganizovanijih klubo-
va u gradu. Klupska boja mu je bila crveno-
crna, a pored seniorskog i juniorskog fud-
balskog tima imao je i sekcije za plivawe
i hazenu (ne{to kao `enski rukomet na ve-
likom terenu). Na ~elu kluba decenijama je
bio jedan od nauglednijih beogradskih
sportskih radnika toga doba, advokat Sve-
tislav Panajotovi}, a zaslu`ni ~lanovi bili su jo{ i: S. Joksimovi}, Stan~ulovi} i In`. A.\or|evi}. Adresa kluba i mesto gde
su se wegovi ~lanovi okupqali bili su u kafani „Milan Toplica”. Kako je u svojim redovima okupqao uglavnom predstavnike gra-
|anskog sloja iz elitnog dela Beograda „Br|anin” posle Drugog svetskog rata nije mogao nastaviti delovawe. D. Antoni}

Da li ste znali: Zanimqivosti iz savskovena~kog sporta

OTMENI BSK „BR\ANIN”

Fudbaleri, hazena{ice i uprava BSK „Br|anin” 30-ih godina pro{log veka.

Tri savskovena~ka osamdesetogodi{wa
rivala, BASK, @elezni~ar i Grafi~ar ove
fudbalske sezone igraju u tri ranga takmi-
~ewa.

BASK je nakon sjajnog starta u prvoliga-
{koj konkurenciji fini{ odigrao lo{e i
posle nekoliko uzastopnih poraza jesewi
deo prvenstva zavr{io na 12. mestu (u ligi
od 20 klubova) sa 27 bodova, nepovratno
daleko od vrha tabele kojem je ve}i deo
prvenstva gravitirao, a blizu zone klubo-
va koji }e se boriti za opstanak.

Treba napomenuti da su „Sokolovi” sa Ca-
reve }uprije celu jesen kao doma}ini igra-
li svoje utakmice prvo u @elezniku, a kas-
nije na Lionu i da po svoj prilici stvarno
doma}i teren ne}e imati ni na prole}e. 

[tete koje su BASK-ovom stadionu na~i-
nile prole}ne poplave zahtevaju temeqnu

rekonstrukciju terena, {to puno ko{ta. S
druge strane, teren je na plavnom mestu i
~esto }e u budu}nosti biti ugro`en. Upra-
va kluba, na ~elu sa predsednikom Bojanom
Radovanovi}em, trajnije re{ewe vidi u na-
sipawu terena oko stadiona, kao i izdiza-
wu samog terena za ceo jedan metar, {to po-
drazumeva stotine hiqada evra vrednu in-
vesticiju, za koju BASK u ovom trenutku ne-
ma dovoqno para.

Posle traqavog starta u Srpskoj ligi –
grupa Beograd, @elezni~ar je krajem jeseni
ustalio formu i primakao se vrhu, zavr-
{iv{i sezonu na petom mestu, {to je otpri-
like plasman na koji smo od „Simplonaca”
i navikli.

No, kako su lazareva~ka Kolubara i Haj-
duk sa Liona daleko odmakli momcima iz
Bara Venecije preostaje ne mnogo atraktiv-

na borba za vrh, koja podrazumeva maksimal-
no tre}e mesto.

Posledwi iz trilinga uglednih savsko-
vena~kih fudbalskih starina Grafi~ar je
letos skliznuo u za wega neprimireno dru-
{tvo u Beogradskoj zoni. Ni tu se na startu
nije ba{ najboqe sna{ao, gube}i bodove i
od nekih seoskih klubova sa kojima se u 85
godina dugoj istoriji nikad nije sretao.
Igre u skladu sa svojim ugledom po~eo je
da pru`a tek pred kraj prvenstva, koje je
zavr{io na, za wega u ovom rangu, poni`ava-
ju}em sedmom mestu. Devet bodova iza vode-
}eg Trudbenika, a {est u odnosu na drugo-
plasiranu [umadiju, nije nedosti`no uko-
liko „Grafosi” imaju ambicije da se vrate
u Srpsku ligu. D. A.

Dvoranski hokej

PRIPREME ZA KE[ –
DRUGO MESTO U PORE^U

U okviru priprema za Kup evropskih
{ampiona u dvoranskom hokeju, koji }e se
u februaru odr`ati u Portugalu, hokeja-
{ice BASK-a u~estvovale su na velikom
turiru u Pore~u i me|u osam ekipa u~e-
snica osvojile odli~no drugo mesto. De-
vojke sa Savskog venca savladale su ita-
lijanski Trst, hrvatsku Zeleniku i slo-
vena~ki Triglav, da bi u finalu do`ive-
le jedini poraz od zagreba~kog Zriwevca.

U~e{}e na turniru, kao i na predstoje-
}em Kupu evropskih {ampiona pomoglo je
Sportsko dru{tvo BASK koje je hokeja{i-
cama omogu}ilo i da treniraju i igraju
svoje utakmice u balon-sali, pored igra-
li{ta na Carevoj }upriji. 

Nedavno je po~eo i upis novih ~lanova
u Omladinsku {kolu hokeja na travi, od-
nosno dvoranskog hokeja. Zainteresova-
ni se mogu upisati u prostorijama kluba
na Adi Ciganliji, na starom kupatilu, a
telefon za informacije je 305-8775.

Zimska fudbalska pauza

SREDINA I MALO GORE



Olimpijski {ampion
na Savskom vencu

BILONOG KOD
RUJEVI]A

Lepe vesti sti`u nam sa Top~iderskog
brda, iz porodice Rujevi}, kojoj je u pri-
vatnu porodi~nu posetu, po~etkom decem-
bra, iz Ukrajine pristigao Juri Bilonog,
aktuelni olimpijski {ampion u bacawu ku-
gle. To je uzvratna poseta za zimske pri-
preme koje je sa najboqim svetskim baca-
~em Luka Rujevi} obavio u Odesi pre dve
godine. Jo{ tada Jurij Bilonog je Luku pro-
glasio za svog naslednika, a privatno dru-
`ewe, zajedni~ke pripreme i ̀ eqa da pra-
ti Lukin razvoj i pomogne mu na {ampion-
skom putu, samo su potvrda poverewa koje
svetski as ima u Luku.

Najzad, kako Rujevi}i `ive iznad Parti-
zanovog stadiona, Bilonog je, naravno, po-
setio i Lukin klub, dogovoriv{i usput i
svoje u~e{}e na drugom atletskom memori-
jalu „Artur Taka~”, koji }e biti odr`an 29.
maja.

Dugogodi{wu Lukinu dilemu, da li da za-
rad specijalizacije za kuglu batali disk,
u kojem je ni{ta mawe dobar, Bilonog je ra-
zre{io tako {to je mla|em kolegi saveto-
vao da nastavi obe discipline, jer su teh-
ni~ki kompatibilne, tako da }e trenizi za
jednu usput koristiti i drugoj.

I kona~no, dolazak Jurija Bilonoga „ra-
skravio” je i odnose Luke i wegovog oca (i
trenera) Zorana Rujevi}a sa Atletskim sa-
vezom Srbije, koji su zbog leto{weg suko-
ba sa starijim reprezentativnim kolegom
Draganom Peri}em (i kazne koja je potom
izre~ena Peri}u i Rujevi}ima) ~ak, iz re-
volta, najavili da }e Luka ubudu}e bacati
za reprezentaciju Crne Gore, {to bi bila
nenadoknadiva {teta za Srbiju, koja u bu-
du}nosti mnogo radosti o~ekuje od Luki-
nih rezultata. Strasti su se u me|uvremenu
sti{ale pa je sad i ta dilema razre{ena –
Luka i ubudu}e ostaje reprezentativac Sr-
bije, nadamo se i olimpijac u Pekingu, a
svakako jedan od sto`era na{e atletike u
godinama koje dolaze.

100 godina VK „Grafi~ar”

U DRUGI VEK
UZ „CEPTER”

Vesla~ki klub „Grafi~ar” proslavio je
nedavno vek ponosnog postojawa. U ~ast to-
ga, predstavnike „Grafi~ara”, trenera Ne-
nada ^i~u i talentovane mlade vesla~e:
\or|a Mladenovi}a, Jelenu Xuvarevi} i
Jovanu Aleksi}, primio je u palati „Cep-
ter” Sini{a Kraj~inovi}, direktor sport-
skog fodna „Cepter”, koji }e ubudu}e poma-
gati jedan od na{ih najstarijih i najugled-
nijih vesla~kih klubova, ujedno i rasad-
nik talenata jednog od na{ih najuspe{ni-
jih olimpijskih sportova.
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SPORT

Na ovogodi{wim {kolskim sportskim igra-
ma ve} su zavr{eni kompletni ciklusi, od
{kolskih i op{tinskih do republi~kih tak-
mi~ewa u nekoliko sportova. U~enici sa Sav-
skog venca imali su na wima mnogo uspeha.

Prvo su nas, u vi{e navrata, obradovali sto-
no-teniseri osnovne {kole „Stefan Nemawa”
koji su superiorno osvojili op{tinsko, a po-
tom i gradsko, pa me|uregionalno i kona~no i
prvenstvo Srbije. Pobedni~ku ekipu „Stefana
Nemawe” na ovim takmi~ewima ~inili su Lu-
ka Markovi}, Mladen Pavlovi} i Petar Zeq-
kovi}, pri ~emu je Luka Markovi} osvojio i
pojedina~ne titule najboqeg u Beogradu i Sr-
biji. Treba ista}i i to da je stono-tenisere
„Stefana Nemawe” za ova takmi~ewa pripre-
mao, i na wima ih vodio, wihov biv{i profe-
sor fiskulture, odnedavno penzioner, Andri-
ja Bubalo.

Na gradskom prvenstvu u ko{arci savsko-
vena~ki osnovci nisu imali previ{e uspeha,
ali su nas zato, po obi~aju, obradovali sred-
wo{kolci. Oni su se ove godine takmi~ili u
dve starosne grupe, prvi i drugi razredi u mla-
|oj i tre}i-~etvrti u starijoj konkurenciji.
Treba naglasiti da starije ekipe Sportske
gimnazije, u kojima igraju mnogi ve} afirmisa-
ni sportisti, ionako prezauzeti raznim redov-
nim takmi~ewima svoga uzrasta, kao i klup-
skim obavezama, nisu u~estvovali na op{tin-
skom takmi~ewu. Tako su nas u mla|oj konku-
renciji predstavqale mu{ka i `enska ekipa
Sportske gimnazije, a u starijoj dve ekipe
Medicinske {kole. I svi su oni osvojili prva
mesta u gradu, osim Medicinarki koje su bile
„samo” druge.

Savskovena~ke ekipe su do Republi~kog (dr-
`avnog) prvenstva morale da pro|u i Me|ure-
gionalno (!?) prvenstvo, a na republi~kom su
se borile za prva mesta koja su donosila put
u Pariz na Evropsko prvenstvo {kolskih eki-
pa. Na`alost, iako su na{e dve ekipe bile

blizu toga, ipak su, kao pro{le godine ruko-
meta{i, zastali na posledwim stepenicima.
Porazom u polufinalu `enska ekipa Sport-
ske gimnazije ostala je na tre}em mestu, dok
su se momci iz Sportske u finalu namerili
na Gimnaziju iz Vr{ca, prakti~no juniorsku
ekipu Hemofarma, i posle velike borbe po-
`eleli im sretan put u Francusku. D. A.

[kolske sportske igre

STONO-TENISERI NAJBOQI U SRBIJI
Ko{arka{i sa Savskog venca osvojili ~ak osam medaqa.
Pobedonosni hod stono-tenisera O[ „Stefan Nemawa”.

Sportski savez Savskog venca i wegov sekretar Vladimir Demnijevski u posledwe
vreme imaju izvanrednu saradwu sa Atletskim klubom Partizan. Kao plod te saradwe naj-
br`i mali{ani iz sasvkovena~kih osnovnih {kola tr~ali su proletos u uvertiri prvog
internacionalnog atletskog memorijala posve}enog Arturu Taka~u. Po istom principu,
u 2007. }e predtakmi~ewa po odeqewima, {kolama i op{tinama sada obuhvatiti svih 17
beogradskih op{tina, s tim {to }e najbr`i desetogodi{waci sa svih op{tina do}i na
Partizanov stadion i tamo, pred nadamo se punim tribinama, izme|u sebe u dve finalne
trke (devoj~ice i de~aci) odabrati najbr`e na 60 metara. Svim finalistima trka najbo-
qih desetogodi{waka vrata svih atletskih klubova bi}e {irom otvorena. [ta vi{e,
wih 25 }e besplatno oti}i na atletski kamp koji }e voditi promoter Mitinga, done-
davni svetski rekorder Kolin Xekson. Prvaci u obe trke }e svojim porodicama obezbe-
diti besplatno letovawe, a svom profesoru fiskulture i sekretaru op{tinskog saveza
sa kog stigne pobednik po 50.000 dinara. D. A.

UUvveerrttiirraa  ssvveettsskkiimm  aassoovviimmaa

KLINCI NAGRA\UJU ODRASLE



Tomislav \or|evi},
predsednik Op{tine i Op{tinskog ve}a
Du{ko Toma{evi}, zamenik predsednika 361-5382, 361-5388
Nenad Preli}, na~elnik Op{tinske uprave
Radmila Stawevi}, zamenik na~elnika 361-5381, 361-5389
^lanovi Op{tinskog ve}a: Smiqka Mijailovi},
Mirko Adamovi}, Sr|an Debeqkovi}
Boban Jankovi}, Du{an Din~i} 264-5488, 264-3179, 206-1800
Dra`en Majstorovi}, sekretar SO 361-5383
ODEQEWE ZA OP[TU UPRAVU
Na~elnik odeqewa 206-17-13, 361-40-73
Zamenik na~elnika odeqewa 206-17-22
MATI^NA SLU@BA I ODSEK ZA LI^NA STAWA GRA\ANA
Upis novoro|ene dece u mati~nu kwigu ro|enih
Upis dece ro|ene u GAK, Vi{egradska 20-61-717, 20-61-718
Upis dece ro|ene u GAK „Narodni front” 20-61-723
Zakazivawe ven~awa i upis u mati~nu
kwigu ven~anih, konstatacije brakova,
razvoda i smrtovnica 20-61-730
Upis u mati~nu kwigu umrlih 20-61-701
Ispravke u mati~nim kwigama 20-61-726
Pisarnica (ulazni hol) 20-61-703, 20-61-705, 20-61-706
SLU@BA ZA ZAJEDNI^KE POSLOVE
Izdavawe potvrda o otkupu op{tinskih stanova 2061-744
OP[TINSKO JAVNO PRAVOBRANILA[TVO
Javni pravobranilac 2642-081
Zamenici 20-61-350
ODEQEWE ZA IMOVINSKO-PRAVNE I STAMBENE POSLOVE
Na~elnik Odeqewa 2061-827
Zamenik na~elnika Odeqewa 2061-837
Otkup stanova i stambena oblast 2061-830, 2061-831
Poslovi vezani za eksproprijaciju 2061-834
Nepokretnosti u dru{tvenoj svojini i ukwi`ba 2061-833
ODEQEWE ZA GRA\EVINSKE I KOMUNALNE POSLOVE
Na~elnik Odeqewa 2061-792
Zamenik na~elnika i referent 2061-796
Gra|evinski poslovi 2061-799
Komunalni poslovi 2061-798, 2061-811
ODEQEWE ZA FINANSIJE I PRIVREDU
Na~elnik odeqewa 2061-817
Zamenik na~elnika 2061-818
Privredno-ekonomski poslovi 2061-813
ODEQEWE ZA DRU[TVENE DEL. I MESNU SAMOUPRAVU
Na~elnik odeqewa 2061-863
Zamenik na~elnika odeqewa 2061-826
Poslovi iz oblasti dru{tv. delatnosti 2061-838
Poslovi bora~ko-invalidske za{tite 2061-824, 2061-825
Poverenik za poslove sa izbeglicama 2061-839
MESNE ZAJEDNICE OP[TINE SAVSKI VENAC
MZ „Zeleni venac”, Pop Lukina 17 632-356
MZ „Gavrilo Princip”, Gavrila Principa 44a 3614-683
MZ „Slobodan Penezi}-Krcun”, Dr A. Kosti}a 15 2643-172
MZ „Zapadni Vra~ar”, Svetozara Markovi}a 79 2682-526
MZ „Stevan Filipovi}”, S. Filipovi}a 28a 2652-082
MZ „Vojvoda Mi{i}”, Dinarska 14 2648-948
MZ „Top~idersko brdo-Sewak”, Vase Pelagi}a 54 3693-085
MZ „4. juli”, Milenka Vesni}a 3 660-843
MZ „Dediwe”, Bul kneza Alek. Kara|or|evi}a 668-252
ODEQEWE ZA INSPEKCIJSKE POSLOVE I IZVR[EWE
Na~elnik odeqewa 2061-782
Zamenik na~elnika 2061-776, 2061-777
Gra|evinska inspekcija 2061-784, 2061-785
Gra|evinska inspekcija ({ef) 2061-778, 2061-779
Komunalna inspekcija 2061-786, 2061-789, 2061-790
Republi~ka sanitarna inspekcija 2061-750, 2061-751
SLU@BA ZA STRU^NE I ADMINISTRATIVNE POSLOVE
Prijem pisanih predstavki i predloga gra|ana 
Organizovawe prijema stranaka kod funkcionera SO i OV
Kneza Milo{a 99 361-53-82, 361-53-88, 361-53-90
Kneza Milo{a 69 264-54-88, 264-31-79, 2061-18-00
Op{tinski KOL CENTAR 3067-469, 3067-473.
E-mail (za dostav. pitawa) milovanovicn@savskivenac.org.yu

SLU@BA ZA INFORMACIONE TEHNOLOGIJE
[ef Slu`be 2061-880
J. P. POSLOVNI PROSTOR SAVSKI VENAC
Kneza Milo{a 99 361-53-80, 361-53-95
MINISTARSTVO FINANSIJA – PORESKA UPRAVA
Filijala Savski venac, Zeleni venac 16 2686-167
Filijala za pravna lica 3287-315
Porez na imovinu – fizi~ka lica 3287-228
MINISTARSTVO ZA ODBRANU SCG
Referat za odbranu Savski venac 2659-080, 20-61-760
Vojni odsek – odeqak Savski venac 2061-755, 20-61-754
MINISTARSTVO UNUTRA[WIH POSLOVA
OUP Savski venac, Savska 35 3618-744
De`urna slu`ba 642-949
Na~elnik Odeqewa 2643-562
DE^JI KULTURNI CENTAR „MAJDAN”, Kozja~ka 3 369-2645
OO CRVENOG KRSTA, Durmitorska 12, 2646-652
CENTAR ZA SOC. RAD SAVSKI VENAC, Lomina 17 3614-766
SPORTSKI SAVEZ SAVSKI VENAC, V. Pelagi}a 54, 2661-445
GC ZA FIZI^KU KULTURU, Deligradska 27, 2659-153
OO INVALIDA RADA, Nemawina 6 361-83-57
OP[TINSKI SAVEZ PENZIONERA, K. Milo{a 69b 2061-851
J. STAMBENO PREDUZE]E S. VENAC, Brankova 15 3286-426
ORG. PRIJATEQI DECE S. VENAC, M. Pocerca 28 2684-684
ZDRAVSTVO
DZ SAVSKI VENAC, Pasterova 1 – Centrala 3619-088
Direktor 2068-803
Ku}na nega 2639-013
Patrona`na slu`ba 3616-339
[kolski dispanzer, Vojvode Milenka 35 361-60-84
Ambulanta – Vojvode Milenka 6 3616-329
Ambulanta – Gorwa~ka 20 2647-770
Ambulanta – Koste Glavini}a 3 2651-723
Ambulanta – Lomina 39 3616-332
Ambulanta – Lopudska 1 2660-080
KULTURA
Jug. dram. pozori{te, Kraqa Milana 50 644-447
Stud. kult. centar, Kraqa Milana 48 3602-044
Centar za kult. dekont., Bir~aninova 21 3610-270
\uro Salaj, Nemawina 28 3611-644
Muzej afri~ke um. Andre Nikoli}a 14 2651-654
Muzej 25 maj, Boti}eva 6 2661-677
Muzej `eleznice, Nemawina 6 361-03-34
Manakova ku}a, Gavrila Principa 5 3036-014
Biblioteka „Isidora Sekuli}” 2652-262

Vase Pelagi}a 33 2651-082
Gavrila Principa 40 3614-591
Resavska 78 2659-744
Qutice Bogdana 2 660-553
Bawi~ki venac 28 666-147

OSNOVNE [KOLE
Isidora Sekuli}, Gavrila Principa 42 3614-735
Vojvoda Putnik, Bo{ka Petrovi}a 6 2667-224
Vojvoda Mi{i}, Dr Milutina Ivkovi}a 4 2647-742
Stefan Nemawa, Vasilija Ga}e{e 2a 3690-480
Petar Petrovi} Wego{, Resavska 61 3612-545
Radijka Laki}, Dr Aleksandra Kosti}a 1 3619-713
SPECIJALNE OSNOVNE [KOLE
Anton Skala (spec.), Petra ^ajkovskog 2a 2650-589
Stefan De~anski (nagluvi), S. Markovi}a 85 2684-167
Dragan Hercog (spec), Vojvode Milenka 33 3065-188
Stanislav Bini~ki (muzi~ka), Sewa~ka 31 3692-672
SREDWE [KOLE
Filolo{ka gimnazija, Kameni~ka 2 185-841, 2621-955
^etvrta gimnazija, Teodora Drajzera 25 3671-804
Gimnazija Sveti Sava, Resavska 58 2642-328
Sportska gimnazija, Petra ^ajkovskog 2a 2650-754 
Medicinska {kola Beograd, Deligradska 31 2684-544
[kola za dizajn, Krupawska 3 3066- 409, 665-130
Ugostiteqsko-turisti~ka, Jug Bogdanova28 2633-250
Brodarska {kola, Milo{a Pocerca 2 645-342
Tehni~ka za dizajn ko`e, Brankova 17 2632-183
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PRED[KOLSKE USTANOVE SAVSKI VENAC
Vrti}-jasle Sveta Petka, Top~.venac 1 2661-623
Vrti}-jasle Carica Milica, M. Tepi}a 16 3672-170
Vrti}-jasle Kraq Petar I, V. Kova~evi}a 1 2652-615
Vrti}-jasle Kraqica Marija, M. Pocerca 6 2686-837
Vrti}-jasle Jelena An`ujska, Vi{egradska 27 2682-961
Vrti}-jasle Grofica Olga, U`i~ka 18 2668-460
Vrti} Duga, Qutice Bogdana 2 2660-474
Vrti} P~elica, Sewa~ka 46 2650-436
Vrti} Princeza Olivera, G. Principa 65 3617-549
Vrti} An|elak, Bir~aninova 18a 2685-173
Vrti} Ven~i}, Qutice Bogdana 46 2663-131
Zajedni~ke slu`be, Top~iderski venac 1 2663-930
Sekretarijat za komunalne i stambene poslove
Golsvordijeva 35 3083-886
Uprava za energetiku
Golsvordijeva 35 3083-813
Sekretarijat za imovinsko pravne poslove
i gra|evinsku inspekciju
27. marta 43-45 3228-740
Sekretarijat za urbanizam i gra|evinske poslove
27. marta 43-45 3229-000
Sekretarijat za saobra}aj
27. marta 43-45 330-9599
Sekretarijat za za{titu `ivotne sredine
27. marta 43-45 3226-106
Sekretarijat za inspekcijske poslove
27. marta 43-45 3227-000
Slu`ba za komunikacije i koordinaciju
odnosa sa gra|anima
Golsvordijeva 35 3246-796
GRADSKA KOMUNALNA PREDUZE]A
Gradsko saobra}ajno preduze}e „Beograd”
Knegiwe Qubice 29 629-019
JKP „Parking servis”
Kraqice Marije 77 3035-400
JKP „Beograd put”, Dragoslava Srejovi}a 8a 2765-382

JKP „Beogradske elektrane”
Savski nasip 11 2093-011
JKP „Beogradski vodovod i kanalizacija”
Deligradska 28 3606-606
JKP „Gradska ~isto}a”
Mije Kova~evi}a 4 2768-770
Pogon za Savski venac 2883-701
JKP „Pogrebne usluge”
Ruzveltova 50 208-3476
JKP „Gradske pijace”
@ivka Karabiberovi}a 3 3806-450
Pijaca Zeleni venac 262-3847
Pijaca Sewak 265-3656
JKP „Zelenilo Beograd”
Mali Kalemegdan 8 2630-506
RJ Top~ider 2684-690
JKP „Infostan”
Danijelova 33 3976-223
JKP „Gradsko stambeno”
Danijelova 33 462-630
RJ Savski venac, Brankova 15 3286-406
Direkcija za gra|evinsko zemqi{te
i izgradwu Beograda
Wego{eva 84 2449-494
OSTALA KOMUNALNA PREDUZE]A
EPS-JP „Elektrodistribucija Beograd”
Prote Mateje 10-16 340-5555
„Telekom Srbija” – Info centar 9813
SP „Lasta – Prigradski saobra|aj”
@elezni~ka bb 2180-691
@TP Beograd – „Beovoz”
Nemawina 6 3370-031
Preduze}e „Dimni~ar”
Dunavska 62 2632-454
RJ za Savski venac 3614-473
JP „Srijagas”
Autoput 11 604-130

Za slu~aj smrti u bilo koje vreme, pozovite i prepustite
sve nama. U Va{e ime i za Va{ ra~un, uz dato pismeno
ovla{}ewe mi }emo:

1. Kod svih nadle`nih zdravstvenih i ostalih ustanova
i organa obezbediti svu prate}u dokumentaciju i umrlicu.

2. Za najkra}e vreme zakazati termin sa-
hrane ili kremacije i obezbediti grobno
mesto, ako ga porodica ne poseduje.

3. Uraditi i dostaviti na ku}nu adresu
posmrtne liste-plakate i dati oglas u no-
vine, po Va{em izboru.

4. Obezbediti po najpovoqnijoj ceni svu
pogrebnu opremu po Va{em izboru: kata-
lo{ki ili direktno u na{em poslovnom
prostoru.

5. Opremiti i prevesti umrlog na grob-
qe, radi sahrane ili kremacije, kao i na
mesto sahrane po `eqi porodice, u zem-
qi i inostranstvu.

6. Ugovoriti verski obred, dostaviti
cve}e, crninu i ostalo po Va{oj `eqi i
potrebi.

7. Predati kompletiranu dokumentaci-
ju nadle`nim dr`avnim organima, radi

naplate Va{ih prava i sprovo|ewa ostavinskog postupka
po `eqi.

8. Sve ostalo nenabrojano, a vezano za obi~aje, radwe i
postupke koji omogu}avaju dostojanstven ispra}aj.

9. Sve naknadne radwe u vezi spomenika i obele`avawa
grobnog mesta, pohrani urni, porcelanske slike i ostalo.

– Sve tro{kove nastale smrtnim slu~a-
jem plati}emo mi, a Vi }ete naknadno, po
prilo`enim ra~unima, izmiriti Va{e
obaveze u skladu sa Va{im finansijskim
mogu}nostima: odmah, na dogovoren broj
rata ili do dogovorenog roka.

– Pla}awe gotovinskim karticama po-
slovnih banaka, obveznicama stare devi-
zne {tedwe i ostalim hartijama od vred-
nosti.

– Pogodnost za penzionere: odmah Vam
umawujemo tro{kove za va`e}i iznos na-
doknade od penzijskog osigurawa.

– Uz Va{eg advokata mogu}i su svi ugo-
vori za `ivota, a za slu~aj smrti.

De`urni telefon od 00 do 24 ~asa je:
063 69-17-69, tel/faks: 011 234-10-33

H V A L A  N A  P O V E R E W U !

„REKVIJEM” D. O. O. – Preduze}e za pogrebne usluge

PRIJATEQ U TE[KOM ^ASU

Agencija
„REKVIJEM”

063 69 17 69

SAVSKI VENAC  · 29DECEMBAR  2006.



93 sobe – (4 apartmana, 45 jednokrevetnih i 44 dvokrevetne) • Restoran (60 mesta)
sa doma}om i internacionalnom kuhiwom • Sala za konferencije • Letwa ba{ta
• Internet sala – besplatno za goste hotela • Sobe su opremqene televizorima
(kablovski programi), mini-barom, novim kupatilima...• Sve sobe su renovirane 

i za klasu su iznad *** koje zvani~no nosimo

Hotel REX, Sarajevska 37 • Tel: 3611-862 • Tel/Faks: 3612-965
e-mail: Reservations@HotelRex-Belgrade.com     web: www.hotelrex-belgrade.com

UZ TRADICIONALNU UGOSTITEQSKU
PONUDU ORGANIZUJEMO I:
– SVADBENE SVE^ANOSTI 
– SPORTSKE I DRUGE PROSLAVE
– DONATORSKE VE^ERI
– MODNE REVIJE
– GENERACIJSKE I DRUGE SUSRETE

SPECIJALIZOVANI SMO 
ZA POSLOVNO UGOSTITEQSTVO

Molimo Vas da najavite svoj dolazak,
jer kapaciteti su nam ~esto popuweni!

Nalazimo se u Krugu Beogradskog sajma,
Bul. Vojvode Mi{i}a 14,  Tel. 2655 350

ORGANIZUJEMO DO^EK NOVE GODINE
HRANA, PI]E I VRHUNSKI MUZI^KI PROGRAM

SVE ZA 3000 dinara

TRADICIONALNI DO^EK SRPSKE NOVE GODINE
SVE ZA 2200 dinara

CENTAR „[EST TOPOLA” SA SVOJIM SADR@AJIMA
NACIONALI RESTORAN I KONOBA „NOSTALGIJA”



RRRREEEESSTTTTOOOORRRRAANNNN

„„„„GGGGRRRRAAFFFFIIII ^̂̂̂AARRRR ””””

„Beograd” A. D. – Restoran GRAFI^AR , Vase Pelagi}a 31
Telefoni: 3693-018, 2650-032 • Radno vreme od 8 do 24 ~asa

U svako doba

jagwe}e i prase}e

pe~ewe sa ra`wa

U miru i ti{ini Top~iderske {ume

Sala sa 150 mesta za svadbene i druge sve~anosti
Nadaleko ~uveni specijaliteti nacionalne kuhiwe
Poslovni i porodi~ni, subotwi i nedeqni ru~kovi

ORGANIZUJEMO
DO^EK NOVE GODINE

Kompletan meni 3500 dinara po osobi
Doma}i specijaliteti uz vru}u rakiju

Renomirani orkestar
Vokalni solisti

BEBA TO[I] i DRAGAN A[ANIN
TRUBA^I U PONO]!

SSSSaaaa    ssssttttiiiilllloooommmm    iiii    ttttrrrraaaaddddiiiicccciiiijjjjoooommmm
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